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Z Á P I S N I C A 

z 9.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Makove,  

konaného dňa 11. decembra 2023 

v zasadačke budovy Obecného úradu Makov 

 
 

PRÍTOMNÍ 

Starosta obce:                 Ing. Stanislav Gašparík 

Zástupca starostu obce:      Ing. Marián Masnica 

Poslanci OZ:                       Mgr. Mária Bajcárová 

                                               Ing. Daniel Brezina, PhD. 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

                                               Ladislav Kubačka 

                                               Mgr. Stanislav Olšovský  

                                              Jozef Pavlík 

                                              Martin Pavlík 

                                              Mgr. Marta Sláviková 

Hlavná kontrolórka obce:   Elena Trebulová 

 
 

1. OTVORENIE ROKOVANIA, SCHVÁLENIE OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE, 

PROGRAMU ROKOVANIA A URČENIE ZAPISOVATEĽKY 

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Makove otvoril a viedol starosta obce Ing. Stanislav 

Gašparík. Konštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom číslo 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 9 poslancov, z celkového počtu 9, čo je 

100%-ná účasť, takže zasadnutie je uznášania schopné.  

 

V zmysle § 12, bod 3 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 24.04.2019 predkladá 

k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia  zástupca starostu obce.  

 

Za overovateľov dnešnej zápisnice navrhuje Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce, poslancov OZ 

podľa abecedného poradia: Ing. Daniela Brezinu, PhD. a p. Ladislava Kubačku. 

 

Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia OZ určil starosta obce Mgr. Ivetu Chromíkovú, 

zamestnankyňu obce. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 11.12.2023,                 

Ing. Daniela Brezinu, PhD. a p. Ladislava Kubačku,  poslancov obecného zastupiteľstva.  
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

B/ s ch v a ľ u j e 

 

program rokovania OZ v Makove dňa 11.12.2023:  

 

1.  Otvorenie, schválenie  overovateľov zápisnice, programu rokovania, určenie zapisovateľky 

2.  Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva  

3.  Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 

4.  Správa o investičných výdavkoch Obce Makov za rok 2023 

     5.  Návrh na 3. úpravu rozpočtu obce Makov na rok 2023 

6.  Schválenie rozpočtového provizória pre rok 2024 

7.  Návrh VZN o poskytovaní sociálnych služieb v Centre sociálnych služieb Makov č.62 

8.  Návrh VZN o miestnych daniach v obci Makov 

9. Návrh VZN o nakladaní s odpadmi v obci Makov 

10.Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad 

    11. Schválenie Zásad hospodárenia a nakladanie s majetkom Obce Makov 

    12. Nakladanie s majetkom obce 

          A/ Opakované uzavretie zmlúv o nájme bytov v BD Makov-Čierne 17 a v BD Makov 383 

          B/ Schválenie zámeru prebytočného majetku obce – pozemku CKN 520/2- Katarína Knižková 

          C/ Schválenie zámeru na prenájom priestorov v budove zdravotného strediska Makov 211  

                pre účely zriadenia lekárne 

          D/ Schválenie zámeru na prenájom priestorov v budove Elokovaného pracoviska  

               predprimárneho vzdelávania Makov 146 pre účely Súkromnej ZUŠ Svrčinovec  

     E/ Schválenie Zmluvy o uzavretí budúcej Zmluvy o prevode vlastníckeho práva k verejnému  

          vodovodu – BERGAS Slovakia s.r.o. 

13.  Harmonogram termínov zasadnutí Obecného zastupiteľstva  v Makove  v roku 2024 

     14.  Diskusia 

     15.  Záver                                                                                                            
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 148/2023 bolo prijaté. 

 

 

 

2.  KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA  

 

Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 13.11.2023 predložila 

p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce. 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 13.11.2023 bolo celkovo prijatých 11 uznesení, z toho 

boli 2 ukladajúce.  

Uznesen

ie 

číslo 

Dátum                  

prijatia                  

uznesenia 

Predmet uznesenia STAV 

142/2023 13.11.2023 Obecné  zastupiteľstvo v Makove  

B/ž i a d a 

 

starostu obce, Ing. Stanislava Gašparíka,  

zrealizovať verejné obstarávanie  

a zrealizovať projekt elektroinštalácie 

Obecného úradu Makov ihneď v jarných 

mesiacoch roku 2024, tak aby na uvedenú 

stavbu mohla nadväzovať realizácia 

vysúťaženej stavby Obecný úrad Makov č. 

60 – Zníženie energetickej náročnosti 

splnené 

146/2023 13.11.202

3 

Obecné  zastupiteľstvo v Makove  

B/ž i a d a 

 

starostu obce, Ing. Stanislava Gašparíka,  

objednať v Národnom lesníckom centre 

znalecký posudok z hľadiska posúdenia 

historických a krajinných štruktúr 

sporných pozemkov v obecnom lese 

 

splnené 
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Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 2: 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – už aj na predošlom OZ žiadal informovať o obecnom rozpočte. 

Zaujímalo by ho nájom, splácanie v súvislosti s firmou VODOHOSPODÁR MAKOV s.r.o., ako sa 

hospodári a manipuluje s drevom z obecného lesa. Dňa 21. 11. 2023 bolo drevo zmanipulované – 

na základe čoho sa to robilo na presné miery v dĺžkach 4 a 5 m? Aká pridaná hodnota z toho bola 

pre obec, keď nepredávali drevo vcelku? 

Na základe podnetu  občana vec preveril a zistil, že obec predala 594,63 m3 zmanipulovaného dreva 

po 86 €/1m3, o dva týždne predali celé drevo 59,44 m3 po 89 €/m3 firme Gasparik. Dňa 07.12.2023 

bola prebierka 66,68 m3 po 39€, potom 93,74 Gasparikovi 89 € a ešte 190,83 m3 opäť Gasparikovi. 

Doklad o ťažbe nebol pri týchto predajoch. 

Je tam nesúlad medzi vyťaženým drevom a predaným drevom – rozdiel 23,54m3. Chce vedieť, kto 

bol pri odvoze 594,63 m3 dreva? Ako vznikol tento nesúlad? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – je rád, že sa takýmto spôsobom  predáva drevo. Z titulu  

                                                                 obchodovania a odvozu sa v tomto neangažuje, preto túto  

                                                                 činnosť vykonáva odborne lesný hospodár Ing. Jozef  

                                                                 Jantoš. Verejnú obchodnú činnosť robí pre  

                                                                 VODOHOSPODÁR MAKOV s.r.o. p. František Chuděj,  

                                                                 k odvozu chodí Ing. Jantoš ako OLH na základe Dohody  

                                                                 o vykonaní práce. Táto téma nebola predmetom dnešného  

                                                                 rokovania, navrhuje presunúť do bodu Rôzne a môže prísť  

                                                                 Ing. Jantoš a vysvetliť to. Podľa meraní sme vyťažili cca  

                                                                 560 m3 , predali sme 594 m3. Nesúlad je z dôvodu, že  

                                                                 v súťažných podmienkach je, že vydražiteľ zaplatí 1/2  

                                                                 hodnoty zákazky a druhú 1/2 zaplatí po predložení  

                                                                 dokladu.  Ťažili sme kalamitné drevo spadnuté v septembri  

                                                                 2023. Boli to zlomy po silnej víchrici. Predávať v celých  

                                                                 dĺžkach sa z tohto dôvodu nedalo, boli to zlomy, nie  

                                                                 vývraty, preto sa rozhodli drevo manipulovať. Pokiaľ ide  

                                                                 o ceny, treba pozrieť ceny v čase, menia sa na týždennej  

                                                                 báze.) 

 

V Paskove sa cena dreva pohybovala na úrovni 105 €/m3. Objednajme si teda dopravu a zavezme 

drevo do Paskova. Aj p. Lučan to takto robí, nech je pridaná hodnota čo najväčšia. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – museli by sme osloviť mnoho firiem a nielen na  

                                                                Slovensku, ale aj v zahraničí a robiť verejnú obchodnú  

                                                                súťaž. Neprinútili by sme ich ani podpísať zmluvu na  

                                                                nejakých 500 m3 a ešte keď to bolo drevo kalamitné. Keby  

                                                                sme nerobili výberové konanie, nikdy by sme takúto cenu  

                                                                nedocielili.) 

 

Zistil nezrovnalosti, dávno žiadal, aby pri odvoze bola kontrolórka, aby tieto nezrovnalosti neboli. 

Chce do budúcna vedieť, kto drevo vyťažil, koľko bolo vyťažené,  kde je drevo potom, že sa ide 

predávať a koľko sa ide predávať. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – časť dreva je ešte na odvozných miestach ako palivo,  

                                                              robíme pre ľudí aj sociálnu činnosť. Podotýka, že tu bola  

                                                              tornádo, takáto smršť tu nebola vyše 15 rokov, nedalo sa  

                                                              drevo predávať v celých dĺžkach.) 

Žiada, aby už k tomuto nedochádzalo. Žiada, aby vo firme VODOHOSPODÁR MAKOV s.r.o. 

odborne lesný hospodár neurčoval, koľko sa vyťaží, ale aby sa zabezpečila jeho kontrola. Hospodár 

nám nebude určovať, koľko sa má dreva vyťažiť a komu konkrétnemu po manipulácii predať. 
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(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – všetko bolo zverejnené, transparentnejšie narábať  

                                                               s drevom už nevie.) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ - schvaľoval sa plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky. Koľko 

hlavná kontrolórka vyčerpala dovolenky? 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka – treba zájsť za kompetentnou osobou, ktorá informáciami  

                                                                    disponuje) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – čo sa týka uznesenia č. 146/2023, bod B  a  

znaleckého posudku na sporné pozemky v obecnom lese, hovoríme o dvoch posudkoch. Jeden sme 

schválili na rokovaní OZ v júni 2023, o výsledku budú informovaní v bode Nakladanie s majetkom 

obce. Druhý posudok na posúdenie historických a krajinných štruktúr sporných pozemkov mal byť 

objednaný v Národnom lesníckom centre, ten nevie, či je spracovaný. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – kontaktoval Národné lesnícke centrum, takéto posudky   

                                                                 pre majetkoprávne vysporiadanie nerobia. Poslali však  

                                                                 aspoň laserové snímky terénu. Konštatovali, že predmetný  

                                                                 les dlhodobo bol súčasťou porastu obce a nebol súčasťou  

                                                                 súkromných lúk. Druhá strana, ktorá to rozporuje, sa opiera  

                                                                 o súčasný právny stav, podľa ZRPS patria predmetné  

                                                                 parcele súkromníkom, ale všetci vieme, že ZRPS je  

                                                                 nepresné.) 

 

Výsledok, že znalecký posudok Ing. Blahovcovej pre rodinu Bobekovcov hovorí, že pozemky sú 

súkromné. Ing. Polka tvrdí, že pozemky sú obecné. Preto navrhovali ešte znalecký posudok 

z Národného lesníckeho centra. Tento posudok nemáme, ale máme od nich snímky historického 

terénu. Pán Bobek požiadal o pokus o zmier, mali by sme  osloviť právnika, objednať geometrický 

plán o zosúladenie stavu a buď sa dohodneme alebo nie a pôjde to cestou súdu. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – geometrický plán budeme robiť, až keď súd rozhodne, že  

                                                              sme v práve. Ide o 4,60 ha, nemôžeme si dovoliť nebojovať  

                                                              o to, pôjdeme do pokusu o zmier, ak sa nedohodneme, tak  

                                                              cestou súdu.) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – jednoznačne treba o tom jednať a informovať o tom poslancov OZ. 

Do budúcna bod Rôzne treba dávať hneď za bod Kontrola plnenia uznesení. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na zasadnutí  obecného zastupiteľstva  dňa 13.11.2023, 

predloženú hlavnou kontrolórkou obce, p. Elenou Trebulovou. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 149/2023 bolo prijaté. 

 

Nasledovalo ďalšie hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

B/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

informáciu o znaleckom posudku č.31/2023 súdneho znalca Ing. Jozefa Polku vo veci identifikácie 

pozemkov, ktoré tvoria obecný les v miestnej časti Grúnik. 

 

C/   ž i a d a 

 

starostu obce, Ing. Stanislava Gašparíka, vyvolať jednanie s právnym zastúpením Obce Makov 

a navrhovateľom vo veci pokusu o zmier pre vysporiadanie duplicitného vlastníctva pozemkov 

v obecnom lese. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 150/2023 bolo prijaté. 
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2. SPRÁVA O VÝSLEDKOCH KONTROLNEJ ČINNOSTI HLAVNEJ KONTROLÓRKY  

OBCE 

 

 

Podľa plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Makov na 2. polrok 2023 na základe 

uznesenia č. 106/2023 zo dňa 26.6.2023 bola vykonaná kontrola  dodržiavania zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení  v Centre sociálnych služieb - organizačný poriadok, pracovný poriadok, 

poriadok odmeňovania, kontrolované obdobie-rok 2022 . 

 

Čerpanie finančného rozpočtu v roku 2022 na mzdy v Centre sociálnych služieb 

 
zdroj Názov schválený upravený Čerpanie Rozdiel  %plnenia 

111   

vlastný 

Tarifný plat 182 830 181 535 174 080,40  7 454,60   96           

41         

dotácie 

Tarifný plat    62 440    62 440   70 326,23  -7 886,23 113 

111 Osobný prípl.    13 000    13 000   21 345,27 -8 345,27 164 

  41 Osobný prípl.       5 240        5 240    8 226,87   -2 986,87 157 

111 Ostatné prípl. 

okrem osobných 

   24 173     24 173  27 808,13 -3635,13 115 

 41 Ostatné prípl. 

okrem osobných 

   14 290    14 290  19 354,94 -5 064,94 135 

111 Odmeny CSS   10 500 10 500  15 550 -5 050 148 

111  Odmeny 

covid19 

     0  19 505   19 250      255    99 

  41 Odmeny CSS       2 300   27 300    37 000 -9 700 136 

111 Poistné do VšZP     19  220   20 634          21434,22    -   800,22 104 

  41 Poistné do VšZP       7 420     8 682 10 994,82 -2 312,62 127 

111 Poistné do 

ostatných ZP 

      3 830     4 371   4 370,84          0,16 100 

  41 Poistné do 

ostatných ZP 

      1 007      2 007    2 009,53 -        2,53 100 

111 Na nemocenské       3 227    3 500   3 598,52  -   98,52 103 

 41 Na nemocenské      1 179    1 529   1 890,02 -   361,02 124 

111 Na starobné     32 271   35 001  35 996,09 -    995,09 103 

  41 Na starobné    11 798   16 298  18 906,17 -3 608,17 124 

111 Na úrazové       1 844     2 000    2 082,36 -      82,36 104 

   41 Na úrazové          674        874    1 081,13 -     207,13 124 

111 Na invalidné       6 915    7 500    7 712,64 -     212,64 103 

 41 Na invalidné        2 528    3 278    4 050,81 -     772,81 124 

111 Nezamestnanosť        2 305      2 500    2 569,56 -        

69,56 

103 

 41 Nezamestnanosť           843   1 093    1 349,41 -      

256,41 

123 

111 Rezervný fond      10 949  11 875  12 212,07 -      

337,07  

103 

  41 Rezervný fond        4 003     5 191    6 414,18 -  1 223,18 124 

  41 DDP                     6 300    6 300    7 128,37 -      

828,37 

113 
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Z vyššie spracovaných údajov čerpania finančného rozpočtu na rok 2022 na mzdy a odvody 

zamestnancov Centra sociálnych služieb je zrejmé, že v programe 10.01 sú výdavky čerpané nad 

rámec schváleného rozpočtu roku 2022. V tomto prípade ide o porušenie finančnej disciplíny podľa 

§ 31 odst. 1, písm. b/ zákona 523/2004 Z. z. 

 
Samotná kontrola bola zameraná aj na náležitosti pracovnej zmluvy, obsahové náležitosti 

oznámenia o výške a zložení funkčného platu z hľadiska správnosti. 

Kontrolou  náležitosti pracovných zmlúv neboli zistené nedostatky závažného charakteru, iba 

v bode 3 kontrolovaných pracovných zmlúv  nahradiť výraz „ Za vykonanú prácu patrí 

zamestnancovi mzda podľa platového rozhodnutia „    výrokom „Za vykonanú prácu patrí 

zamestnancovi mzda podľa oznámenia o výške a zložení funkčného platu“ v súlade s § 4 ods. 7 

zákona č. 553/2003 Z. z. , ktorý ustanovuje zamestnávateľovi povinnosť vydať zamestnancovi 

oznámenie o výške a zložení funkčného platu. 

 

Kontrola registratúrneho poriadku 

Súčasťou registratúrneho poriadku je aj personálna a mzdová agenda. Personálna agenda 

predstavuje osobný spis zamestnanca, ktorý obsahuje najmä pracovnú zmluvu, osobný dotazník, 

doklady   a potvrdenia, ktoré vyžaduje zamestnávateľ a ostatné doklady týkajúce sa vzniku, 

priebehu a skončenia pracovného pomeru. Osobné spisy je potrebné uchovávať aj po skončení 

pracovného pomeru. Je vhodné  uchovávať ich pod dobu ako ročné mzdové listy zamestnancov.     

Kontrolu bolo zistené, že personálna agenda nie je uchovávaná po ukončení pracovného pomeru 

zamestnanca v súlade s registratúrnym poriadkom 

 

Kontrola osobných spisov a oznámení o výške a zložení funkčného platu 

Bola vykonaná kontrola náležitosti pracovných zmlúv s dodatkami. V texte oznámení o výške  

a zložení funkčného platu je  uvedené, že oznámenie je v súlade s Nariadením vlády č. 388/2018 Z. 

z., k dátumom vypracovania oznámení bolo nariadenie neaktuálne, bolo zrušené dňa 1.7.2022. 

 

Opatrenia 

1/ Pracovný poriadok obsahuje definície, ktoré v dôsledku legislatívnych zmien od roku 2010 nie sú 

platné .Je potrebné vypracovať aktuálny pracovný poriadok v súlade s platnou legislatívou, 

organizačnou štruktúrou a pracovnými náplňami zamestnancov.  

2./Sledovať čerpanie finančného rozpočtu na mzdy  a odvody zamestnancov CSS a zabezpečiť ich 

dodržiavanie v zmysle zákona 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách                        

3./V pracovných zmluvách v bode 3 s textom za vykonanú prácu patrí zamestnancovi mzda –  

používať výrok „Oznámenie o výške a zložení funkčného platu“ v zmysle § 4 ods. 7 zákona 

553/2003 Z. z.  

4./ Personálnu a mzdovú agendu registrovať a uchovávať v súlade s registratúrnym poriadkom.      

5./ Pri vyhotovení oznámení o výške a zložení funkčného platu uvádzať správne číslo nariadenia 

vlády SR, ktorým sa ustanovujú zvýšené stupnice platových taríf zamestnancov pri výkone práce vo 

verejnom záujme. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 3: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – výsledkom predmetnej kontrolnej činnosti je 5 bodov 

opatrení. Bod 2 a bod 5 rieši uvedený chybný údaj legislatívy, čo je opraviteľné. Pracovný poriadok 

nebol 13 rokov aktualizovaný, hoci dochádzalo k obmenám pracovných síl.  Možno nie je potrebné 

tento pracovný poriadok prerábať, ale len aktualizovať k súčasnému stavu. Čo sa týka čerpania 

finančného rozpočtu v roku 2022 na mzdy v Centre sociálnych služieb, niektoré položky sú vysoko 

nad rámec schváleného rozpočtu. Zrejme to súviselo aj so samotným špecifickým rokom 2022 

a navyše tam boli aj nejaké dotácie zo strany štáty. Pokiaľ ide o kontrolu registratúrneho poriadku, 

súčasťou je aj personálna a mzdová agenda. V zmysle registratúrneho poriadku je uvedené čo sa má 
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koľko rokov uchovávať. Toto uchovávanie spisov v archíve je za istým účelom, preto sa musí 

vykonávať, napríklad aj v súvislosti s prípadnou kontrolnou činnosťou nielen zo strany obecnej 

kontrolórky.  

 

(p. Elena Trebulová – mzdové podklady je dôležité uchovávať aj kvôli Sociálnej poisťovni, keď  

                                     osoby odchádzajú do dôchodku, treba uchovávanie dodržiavať.) 

(p. Stanislav Gašparík, starosta obce – archívom sa zaoberáme, musíme zainvestovať do archívneho  

                                      miesta, archív chodí kontrolovať p. Klára Veselá) 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – osobné spisy majú byť v registratúre, z hľadiska  

                                     transparentnosti musí byť všetko zaevidované. Do budúcna dáme na to  

                                     dôraz, treba to zabezpečovať.) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce v predmete kontroly:  

Kontrola  dodržiavania zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v Centre sociálnych služieb - 

organizačný poriadok, pracovný poriadok, poriadok odmeňovania, kontrolované obdobie-rok 2022.  

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 151/2023 bolo prijaté. 

 

                                                       

4.  SPRÁVA O INVESTIČNÝCH VÝDAVKOCH OBCE MAKOV ZA ROK 2023 

  

Správu o investičných výdavkoch Obce Makov za rok 2023 predložil Ing. Stanislav Gašparík, 

starosta obce. 
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Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 4: 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – k investičnej činnosti zasadala aj stavebná komisia, 

členovia boli informovaní. Správa bude kompletná v januári, keď sa ešte niektoré investície 

dokončia a dofakturujú, a to prístrešok pekárne, elektroinštalácia v pekárni a dokončenie úprav 

v zdravotnom stredisku. 

 

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – ďakuje za vypracovaný podklad. Realizovala sa miestna prístupová 

komunikácia do Jantoší. To je tam, kde býva Perla? Je tam dosť vysoká suma 15 400 €, čo sa tam 

robilo? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – originálnou kompetenciou obce je aj starostlivosť o lesné  

                                        cesty, na ktoré ale štát nedáva peniaze, čo je paradox. Pokiaľ ide o postup  

                                        rekonštrukcie danej cesty, robil sa viacvrstvený násyp. Pôvodne oslovili  

                                        firmu EKOSTAV, ktorá poslala ponuku na sumu 115 € za bežný meter,  

                                        bez odvodnenia a priekopy. Cesta má šírku 5 m, obec urobila priečne aj  

                                        pozdĺžne odvodnenie, vyspravili sa zvodidlá. Tento úsek vybrali preto, že   

                                        tam bývajú občania, ktorým sa vozí strava a vodiči tam mali problémy  

                                        dostať sa tam. Budúci rok, keď budeme chcieť opäť niekde urobiť cestu,  

                                        budeme už vedieť, koľko to bude približne stáť, samozrejme, že ceny sa  

                                        menia.) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ - robil sa chodník na moste smerom do Potoka. Je tam zbytočný 

schodík, mohlo sa to urobiť trošku bezbariérovo. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – pri tomto chodníku bola zásada vôbec sa dohodnúť  

                                       s vlastníkmi. Museli stavbu – oporný múr asanovať, je tam šachta, posúvali  

                                       plot a urobili nový chodník, novú trasu.) 
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Zasadala stavebná komisia, ale je dôležité vedieť, kedy zasadá, aby sme o tom vedeli. Takisto chce 

výstupy z komisií, aj s prezenčkami. 

(Mgr. Marta Sláviková – komisia je zvolaná štandardným spôsobom, nezverejňuje sa to) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – tiež nevedela, že to má zverejňovať, je kľudne za  

                                                           zverejňovanie) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – zaujíma ju, či sa robí pri pekárni prístrešok a vo vnútri 

elektroinštalácia? 

(p. František Chuděj – čaká sa na stanovisko SSE Distribučná k prekládke,  do konca roka sa to  

                                      nedokončí. Na 85 % je to urobené, prístrešok sa robí.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu o investičnej činnosti v obci Makov v roku 2023, predloženú Ing. Stanislavom Gašparíkom, 

starostom obce. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

B/ Ž i a d a 

 

zástupcu starostu obce, Ing. Mariána Masnicu, aby na rokovaniach obecného zastupiteľstva v bode 

Rôzne boli predkladané správy zo zasadnutí komisií a pozvánky s programom boli zverejňované    

na úradnej tabuli a webovej stránke obce. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 152/2023 bolo prijaté. 

 

 

     5.  NÁVRH NA 3. ÚPRAVU ROZPOČTU OBCE MAKOV NA ROK 2023 

 

Nakoľko podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení §11 ods. 4 písmena b) obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet obce a jeho zmeny, kontroluje jeho čerpanie a schvaľuje 

záverečný účet obce , predkladá Ing. Irena Valičková, účtovníčka a rozpočtárka obce návrh 3. 

úpravy rozpočtu obce na rok 2023. 

Úprava rozpočtu je potrebné zrealizovať z dôvodu, nakoľko došlo k navýšeniu dotácie na prenesený 

výkon štátnej správy na úseku školstva, na úseku CO, na stravu detí z ÚPSVR, doplatený projekt 

„Memoriál P. Bilíka“. Zároveň bol obci  poskytnutý transfer od MF SR na infláciu a poskytnutý 

transfer zo ŠR a EU na riešenie migrácie obyvateľov Ukrajiny. Základnej škole s materskou školou 

bol doplatený projekt ERAZMUS.  

Kapitálové výdavky schválené na akcie, ktoré sa nebudú realizovať, budú presunuté na akcie, 

v ktorých je nedostatok finančných prostriedkov a na nové kapitálové výdavky.  

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 5: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – v príjmovej časti sa znižuje poplatok za rozvoj o 10 000 

€. Do budúcna by poprosil zverejniť informatívnu správu  o vybraných poplatkoch za rozvoj za 

prvý rok platnosti, na čo budú finančné prostriedky využité. Takéto správy zverejňuje napr. aj Obec 

Raková. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – nakoľko stavby majú malé výmery, tie sú oslobodené,  

                                         preto sa vybralo menej, ako sa očakávalo. Ale aj napriek tomu sa vybralo  

                                        11 910 €. Peniaze budú využité na vodovod u Beloni a vjazdy k  

                                         nehnuteľnostiam.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – neboli vybrané peniaze viazané na toho, kto to zaplatí? Aby sa  

                                         to tomu človeku nejako vrátilo?) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – nie, treba čítať VZN, viaže sa to hlavne na zjazdy a vjazdy  

                                         k nehnuteľnostiam) 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – máme k poplatku za rozvoj prijaté VZN, dohodli  

                                     sme sa, že sa použijú na miestne komunikácie, kde ich teda ideme použiť?  

                                     A kto o tom má rozhodnúť? Navrhuje stavebnú komisiu. V tomto roku sa  

                                     vybralo 11 000 €, zostane to do budúceho roka.) 
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Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – takisto je v príjmovej časti vysoké zníženie za stravu 

v CSS. Čím je to spôsobené? 

(Ing. Irena Valičková – réžia na stravu bola 1,80 €, od 01.05.2023 je vo výške 0,50 €, preto je tam  

                                      menej peňazí.) 

 

Čo sa týka podielových daní, vie sa, aký rozdiel je v tohtoročných príjmoch a v minulých rokoch, 

napr. v posledných troch? Aby občania vedeli, ako na tom obec je z hľadiska podielových daní, 

pretože to je pre obec gro príjmu do rozpočtu. 

(Ing. Irena Valičková – rok 2023 bol na úrovni roka 2021) 

(p. Martin Pavlík – nebol v lete doplatok na dofinancovanie  50 000 €?) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – dostali sme sumu 90 000 € v mesiaci marec a už v apríli  

                                        sme dostali o 5 000 € menej a každý mesiac prichádza vždy menej   

                                        peňazí.) 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – nič nám nebráni, aby sa na webe zverejňovala  

                                    tabuľka s podielovými daňami. Podotýka, že z podielových daní ide 23%  

                                    priamo na cesty, 27 % sa prerozdeľuje podľa nadmorskej výšky a počtu  

                                    obyvateľov, 30% je na školstvo, 5 % na občanov starších ako 65 rokov (tieto  

                                    by mali byť využité na sociálne účely obyvateľov). Najväčší problém je  

                                    v tom, že Matovič z toho zaplatil rodinné prídavky, daňový bonus, zobral to  

                                    z týchto peňazí, peniaze boli vzaté obciam, mestám a VÚC, preto je dotácia  

                                    nižšia.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – vzorec, podľa ktorého sa prerozdeľujú podielové dane je  

                                   zložitý, myslel na všetko. Ale keď nám príde do rozpočtu 62 000 € a 23 %  

                                   dáme na cesty, zostane nám 42 000 €, a to nám nepokryje ani školstvo.) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – ďakuje za predloženú úpravu, je to zrozumiteľné, chýbajú mu ale 

stanoviská finančnej a kultúrnej komisie, preto sa pri hlasovaní zdrží. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – nikdy tu nebol tento systém predkladania stanovísk  

                                        komisií, ale komisie zasadali. Vie to, pretože sa všetkých zúčastnil. Nemá  

                                        ale problém v budúcnosti tieto stanoviská predkladať.) 

(Mgr. Marta Sláviková – nevidí úpravu rozpočtu ako rizikovú, preto nevidí adekvátne pri každej  

                                        zmene dávať stanoviská, nedávajú sa ani k rozpočtu.) 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – nie je dôležité, aby zasadala finančná komisia,  

                                  úpravy sú iba v rámci schváleného rozpočtu, zákon o rozpočtových  

                                  pravidlách sa dodržiava.) 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – myslí si, že finančná komisia by mala prejednávať 

úpravy. Komisiu však nezvolával preto, lebo návrh úpravy bol spracovaný až v piatok 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – vo výdavkovej časti – úver 72 000 € nechávame, 

keď sa nebral? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – úver bol v rozpočte kvôli bývalej školskej jedálni, stavba  

                                         bola vyčíslená ale od 900 000 € do 1 mil. €) 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – úver mal byť na chodník ku Chate, na vodovod do  

                                    Beloni. Vadí mu, že je tam uvedený, hoci ho neberieme.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – ide iba o finančnú operáciu) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce –kde je zahrnutý traktor, keď ho ideme kupovať? 

(Ing. Irena Valičková – traktor na chodníky  je zahrnutý vo výdavkovej časti v položke Správa  

                                      a údržba MK-zimná-nákup traktora 33 000 €.) 

(p. František Chuděj – traktor,  bude kupovaný na leasing so 4-ročným splácaním, dajú sa k nemu  

                                     dokupovať aj ďalšie prídavné zariadenia) 
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Navrhnuté je zníženie pri bežných výdavkoch suma 16 000 € na izotermické vozidlo? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – tento rok sa nebude kupovať 

 

Združené prostriedky na zdravotnom stredisku, je tam zníženie o 4 000 €. 

(Ing. Irena Valičková-mala sa rekonštruovať elektrika v pivnici, nakoniec sa urobila iba  

                                    elektroinštalácia v celom prízemí.) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – na minulom rokovaní OZ  tu bola otázka, prečo vchod do 

lekárne bude iba z čakárne a nie aj zvonku. Podľa vyjadrenia ŠÚKL, aj lekárnika, je vchod do 

lekárne z čakárne v poriadku. Vstup zvonku sa výmerovo nedal zrealizovať.  Chápe, že niekto 

nechce chodiť cez čakáreň, preto sa teraz pracuje aj na variante prestrešeného okienka zvonku, 

schvaľovací proces je však cca 3 mesiace. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – v rozpočte sa ráta s nákupom kopírky. Pri kúpe 

požaduje, aby bola aj na zamázavanie osobných údajov. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – kopírka bude farebná, s možnosťou A3, s tonerom na celú  

                                         životnosť, aj so zamázavaním osobných údajov.) 

 

Kritizuje, že nepotrebujeme opatrovateľky a z projektu vraciame peniaze za 2 roky. 

(Mgr. Marta Sláviková – naozaj nemáme koho opatrovať, ľudia nepožiadali o túto službu. Mgr.  

                                        Stanislava Kupšová sa snažila presviedčať, ale ľudia proste o službu  

                                        nemajú záujem.) 

(Ing. Daniel Brezina, PhD. – jedna vec je nízky počet prípadov, ktorých opatrujeme, je tu aj  

                                  inflácia, možno ľudia nemajú peniaze na to, aby platili opatrovateľskú službu,  

                                  radšej sa dohodnú v rámci rodiny.) 

 

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – pri podielových daniach sa sčasti berie aj nadmorská výška. 50 m 

je rozdiel medzi obcou Makov a Vysoká nad Kysucou v náš neprospech. Dôvodom je skutočnosť, 

že nadmorskú výšku Kopaníc berú hneď za Chatou Makov na začiatku Kopaníc, nie najvyššie 

Kasárne. V Českej republike je podstatný koeficient na veľkosť katastra, na Slovensku to tak nie je.  

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s c h v a ľ u j e  

 

3. úpravu rozpočtu  Obce Makov na rok 2023: príjmová časť     3 416 782 € 

                                                                       výdavková časť  3 405 863 €, 

 

Príjmy bežné   :         3 091 988 €                     Výdavky bežné:         3 015 193 € 

Príjmy kapitálové:          54 000 €                     Kapitálové výdavky:    375 230 € 

Príjmy finančné:           270 794 €                    Finančné operácie:          15 440 €  

Príjmy celkom:        3 416 782 €                    Výdavky celkom:      3 405 863 € 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                              Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Jozef Pavlík, Martin Pavlík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 153/2023 bolo prijaté. 

 

 

6.  SCHVÁLENIE ROZPOČTOVÉHO PROVIZÓRIA PRE ROK 2024 

 

 

Podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov §11 ods. 4 písm. b) 

obecné zastupiteľstvo schvaľuje hospodárenie a nakladanie s majetkom obce.  

Podľa § 11 ods. 1 zákona SNR č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov, pokiaľ nie je schválený rozpočet obce do 31. decembra 

bežného roka, hospodári obec podľa rozpočtu obce predchádzajúceho roka – rozpočtového 

provizória.  

V rozpočtovom provizóriu výdavky rozpočtu obce nesmú prekročiť 1/12 celkových výdavkov 

schváleného rozpočtu predchádzajúceho roka. 

Z dôvodu, že nie je zostavený rozpočet Obce Makov na rok 2024 ( nie je schválený štátny rozpočet, 

nie sú známe príjmy podielových daní, príjmy na prenesené výkony štátnej správy, nie sú známe 

ceny energií), predkladá sa návrh na schválenie rozpočtového provizória.   

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

rozpočtové provizórium  Obce Makov pre rok 2024. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 154/2023 bolo prijaté. 

 

 

7.  NÁVRH VZN O POSKYTOVANÍ SOCIÁLNYCH SLUŽIEB V CSS MAKOV Č.62 

 

Návrh VZN o poskytovaní sociálnych služieb v Centre sociálnych služieb Makov spracovala Mgr. 

Stanislava Kupšová. 

Úprava VZN Obce Makov  o poskytovaní sociálnych služieb v Centre sociálnych služieb  Makov je 

navrhnutá z nasledovných dôvodov: 

V roku 2022 miera inflácie meraná indexom spotrebiteľských cien dosiahla v priemere 12,8 %.  

V októbri na Slovensku inflácia dosiahla podľa európskeho štatistického úradu 7,8 %.  

Navrhujeme 7%  navýšenie úhrady za poskytované sociálne služby, kde prijímateľ sociálnej služby 

uhradí o 16,59 € viac na ubytovaní.  

 

Mesačná sadzba za užívanie obytnej miestnosti na prijímateľa sociálnej služby: 

Užívanie obytnej miestnosti Mesačná sadzba (súčasná) Mesačná sadzba  

(navýšená ) 

Jednolôžková izba 294,00 € 310,59 € 

Dvojlôžková izba  237,00 € 253,59 € 

Trojlôžková izba 227,00 € 243,59 € 

  

  

Výška ekonomicky oprávnených nákladov CSS Makov č. 62, v prepočte na mesiac a na jedného 

prijímateľa sociálnej služby predstavovala v roku 2022 sumu 1039,53,00 €. 

V súčasnosti najnižšia úhrada za poskytované sociálne služby so stravou predstavuje sumu 556,92 € 

a  najvyššia úhrada za poskytované sociálne služby so stravou predstavuje sumu 612,72 €.  

V súlade s uvedeným návrhom navýšenia úhrady za poskytované sociálne služby  na ubytovaní by 

najnižšia úhrada  pri 7 % navýšení úhrady za poskytované sociálne služby  predstavovala  sumu 

573,51 € a najvyššia úhrada za poskytované sociálne služby by predstavovala sumu 629,31 €.  

Navýšenie úhrad za poskytované sociálne služby o 7%  prinesie predpokladané celkové tržby  vo 

výške 10 551,24 € ročne. Výška úhrady za poskytované sociálne služby sa navýši o 16,59 € 

mesačne na jedného prijímateľa sociálnej služby.  

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 7: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – zaujímalo by ho, do akej miery klienti, resp. príbuzní 

klientov platia úhrady, či s tým, nemajú problém, resp. máme v centre nejaké pohľadávky? 
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(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – pohľadávky majú u nás traja klienti. Zaoberali sa  

                                         vymáhaním pohľadávok, veľa s tým ale nepostúpili. V súčasnosti, keď sa  

                                         prijímajú noví klienti, riadne sa skúma, či môžu platiť, ak im to  

                                         nevychádza, musia doplácať príbuzní, inak nového klienta do centra  

                                         neprijmeme.) 

 

Miera inflácie v októbri dosiahla 7,8 %, navýšenie teda reaguje na túto infláciu. Obáva sa ale, aby 

to nebolo kontraproduktívne, aby sa pohľadávky ešte viac nenavýšili. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – je tu problém, s ktorým sa boria všade. Podľa zákona totiž  

                                         za občana umiestneného v našom zariadení, ktorý má trvalý pobyt v inej  

                                         obci, by mala platiť tá obec, kde klient má trvalý pobyt, nerobí sa to však.) 

(p. Martin Pavlík – nebral by v tomto ohľad na starostov, pokiaľ my robíme sociálnu službu cudzím  

                               občanom. Treba od obcí úhradu  požadovať, jednoznačne postupovať v zmysle  

                                zákona.) 

(Mgr. Mária Bajcárová – má vedomosť, že aj v obci Staškov za klientov doplácajú) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ  - ak rozpočtom skončíme v pluse, prečo úhrady 

navyšujeme? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – treba spravovať aj budovu, opraviť okapy, vymeniť okná,  

                                        chýba veľký výťah a podobne. Sú potrebné stavebné úpravy, nikto nám na  

                                        to nedá peniaze. Stále tu máme veľkú tému deinštitucionalizácie, rodičov  

                                        opatrujú deti, v centre zostávajú väčšinou iba klienti s veľkýms tupňom  

                                        odkázanosti a tým pádom musíme mať aj väčší počet zamestnancov na  

                                        zmene. Mgr. Kupšová vychádzala iba z ekonomicky oprávnených  

                                        nákladov, bohužiaľ máme takú štruktúru klientov, že z 53 klientov je cca  

                                       14 mobilných, ostatní sú ležiaci. Nenavyšujeme, aby sme mali zisk.) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – v centre sociálnych služieb sa zmenilo vedenie. Doteraz sa nám 

garant nepredstavil, neprezentoval žiadne vízie. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – v centre sociálnych služieb nie je nikto poverený riadením,  

                                           ak bude, potom bude chodiť veci prezentovať. Dáva na vedomie, že  

                                           každá 19. obec má zabezpečovanie sociálnych služieb, to znamená, že 18  

                                           obcí túto službu nemá. Je veľa možností viesť zariadenie, či cez obec  

                                           alebo cez VÚC, či zariadenie deinštitucionalizovať. Osobne chce  

                                           pokračovať v pôvodnom. Iným obciam sa ani nesníva, aké sociálne  

                                           služby tu v obci občanom ponúkame.) 

(p. Jozef Pavlík – nikdy by nebol za zrušenie zariadenie, dávame tam prácu mnohým ľuďom.  

                             Deinštitucionalizácia vlastne prebehla minulý rok, keď zo zariadenia pre seniorov  

                             vzniklo centrum sociálnych služieb a máme aj špecializované pracovisko.) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – čo sa týka cudzích klientov v CSS, buď vymáhajme 

úhrady z obcí alebo ich prehlásme k trvalému pobytu a budeme mať prínos z podielových daní. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 
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Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzné nariadenie Obce Makov o poskytovaní sociálnych služieb v Centre 

sociálnych služieb Makov č. 62. 

 

B/ s a  u z n i e s l o 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 7/2023 o poskytovaní sociálnej služby v Centre 

sociálnych služieb Makov č. 62, s účinnosťou od 01.01.2024. 

 

C) r u š í 

 

dňom 31.12.2023 VZN Obce Makov č. 4/2023 o poskytovaní sociálnych služieb v Centre 

sociálnych služieb  Makov č. 62. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 155/2023 bolo prijaté. 

 

 

8.  NÁVRH VZN O MIESTNYCH DANIACH V OBCI MAKOV 

 

Starosta obce Ing. Stanislav Gašparík navrhuje spolu so zamestnankyňou Stanislavou Gregušovou 

nasledovné zmeny VZN o miestnych daniach: 

 

Daň zo stavieb 

- Sadzbu za stavby na bývanie a drobné stavby, ktoré majú doplnkovú funkciu pre hlavnú stavbu 

zvýšiť z 0,15 €/1 m2 na 0,20 €/1 m2. 

- Sadzbu za stavby na pôdohospodársku produkciu, skleníky, stavby pre vodné hospodárstvo, 

stavby využívané na skladovanie vlastnej pôdohospodárskej produkcie vrátane stavieb na 

vlastnú administratívu zvýšiť z 0,15 €/1 m2 na 0,20 €/1 m2 (aby bola rovnaká sadzba so 

stavbami na bývanie). 

- Sadzbu za priemyselne stavby dať na rovnakú úroveň ako sú ostatné stavby na podnikanie, t. j. 

na 1,10 €/1 m2 (doteraz 0,90 €). 
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Daň za psa 

Navrhujú zvýšenie sadzby na 10 €/1 pes (doteraz od r. 2013 to bolo 6 €). 

Toto zvýšenie navrhujeme z dôvodu, že sa každoročne zvyšujú náklady obce na odchyt túlavých 

zvierat. Doteraz bola útulkom Korňa fakturovaná suma za jedného dochyteného psa 50 €, avšak 

nakoľko sa im stále dvíhajú náklady, od roku 2024 bude podľa ich vyjadrenia sadzba za jedného 

odchyteného psa minimálne 100 €. 

 

Daň za užívanie verejného priestranstva 

- Sadzbu za umiestnenie skládky (stavebného materiálu, stavebného odpadu, drevnej hmoty 

a tuhého paliva) navrhujeme znížiť z 1 €/1 m2/každý aj začatý deň na sumu 0,10 €/1 m2/každý 

aj začatý deň 

Sadzbu za trvalé parkovanie motorových vozidiel mimo stráženého parkoviska navrhujeme znížiť 

z 1 €/1 m2/každý aj začatý deň na sumu 0,10 €/1 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 8: 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – vybral sa tento rok nejaký poplatok za umiestnenie skládky? 

(Bc. Stanislava Gregušová – nie, pretože skládka by musela byť na verejnom priestranstve, takisto  

                                              aj parkovisko.) 

(p. Jozef Pavlík – pod Grapami nie je cesta súkromná) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – ak by bolo zapracované, že verejné priestranstvá sú cesty,  

                                        vtedy by sa to dalo uplatňovať, inak na to páku nemáme. Nevidí veľa  

                                        prípadov, kde môžeme vyberať  za verejné priestranstvo . Do veľkej miery  

                                        by možno došlo k dohode s vlastníkmi a obhospodarovateľmi, že by ročne  

                                        prispievali nejaký príspevok.) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – za 1 ha máme sadzbu 0,12 a percento sadzby je 1,785. 

Obhospodarovateľ za 1 ha lesa zaplatí 12 €, za 1 ha záhrady 90 €. Obhospodarovatelia lesa nám 

zhoršujú život v obci, je to nespravodlivé voči záhradkárom. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – záhrady sú väčšinou v intraviláne, lesy v extraviláne, 1 ha  

                                        záhrady nemá nikto, to sa nedá porovnávať.) 

 

Osobne p. Jozef Pavlík nesúhlasí so znížením sadzby za umiestnenie skládky (stavebného 

materiálu, stavebného odpadu, drevnej hmoty a tuhého paliva) z 1 €/1 m2/každý aj začatý deň na 

sumu 0,10 €/1 m2/každý aj začatý deň. Je to zníženie o 90% a dane sa zvyšujú o 33%, občania si 

nezaslúžia takéto drastické zvýšenie. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – za cca 100 m2  domu zaplatia o 5 € viac, nie je to drastické  

                                           zvýšenie. Bohužiaľ u nás v obci je tu neduh, že sa tu stavia veľa  

                                           rekreačných chalúp a nie rodinných domov.) 

(Bc. Stanislava Gregušová – daň sa platí za to, ako sa nehnuteľnosť užíva, nie ako je zapísaná na  

                                           liste vlastníctva. Podotýka, že daň sa nezvyšovala od roku 2019.) 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – súhlasí s p. Jozefom Pavlíkom, na druhej strane nejde 

o drastické zvýšenie, naozaj fungujeme iba z podielových daní, niekde peniaze musíme nájsť. 

Zvýšenie o 5 € na rodinný dom nie je veľa. Čo sa týka dane z verejného priestranstva, toto by úplne 

zrušil a nastavme to inak, aby to bolo ale aj právne správne. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – s daňami súhlasí, osobne sa mu ale nezdá, že sa daň 

platí za užívanie, načo potom stavebný úrad kolauduje, či už rodinný dom alebo rekreačnú chalupu, 

keď si občan povie, že platiť bude ako chce, nepozdáva sa mu to. 
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Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – oproti starému VZN je tam zmena, že verejným 

priestranstvom je aj cesta, ale málo ľudí to využíva, každý skládkuje drevo na súkromnom 

pozemku. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – daň za stavby sme nezvyšovali 4 roky, je za zvýšenie. Daň 

by mala vychádzať aj z ceny nehnuteľnosti, pozemkov.  

V jednom malom mestečku urobili revíziu stavieb na pôdohospodársku produkciu, skleníkov a pod. 

a našli 80 takýchto malých stavieb. Nemáme obec veľkú, mali by sme aj my urobiť takúto revíziu. 

So zvýšením dane za psa o 4 € tiež nemá problém, nezvyšovalo sa 10 rokov. 

Pri dani za verejné priestranstvá ju zaráža, prečo je navrhnuté také drastické zníženie? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – aby sme dosiahli vyberateľnosť poplatkov, skládka má cca  

                                        10 x 30 m, skládkuje  sa cca 5 dní, podľa pôvodnej sadzby by mali zaplatiť  

                                        1 500 €, je to nerealistické. Podľa nového návrhu by to bolo 150 €, a to je  

                                        suma, ktorú by zaplatili. Odborne lesní hospodári sa majú možnosť brániť,  

                                        majú totiž povinnosť hospodáriť v lese. Radšej by bol za spravodlivejšie  

                                        riešenie, nielen voči Ing. Stanislavovi Kubincovi.) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – zvoz a manipulácia s drevom sú dve rozličné veci, na cesty sa môžu 

dať kamery, uvidíme koľkokrát prejdú po ceste s drevom a podľa toho zaplatia. Musíme sa na 

riešení dohodnúť. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – zvyšovanie daní je medializované, veľa starostov 

a primátorov pristúpi k zvyšovaniu daní. Na druhej strane si robil prieskum v okolitých obciach 

k aktuálnemu stavu, ako to je doteraz. Sme najdrahší už teraz, preto toto VZN nepodporí. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce- ono sa povie, že je to iba 5 € navýšenie, ale navýšenie je na  

                                         všetkom. Možno do budúcna radšej zvyšovať ročne a menej, nie veľa  

                                         naraz.) 

(p. Ladislav Kubačka – inú možnosť získavania peňazí nemáme) 

 

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – čo sa týka skládkovania dreva na ceste pod Grapami, chápe, že sa 

tam zváža z porastu, ale pokiaľ sa tam zváža z celého Makova, to v poriadku nie je. Keď mal malé 

deti, rád tam chodili sa prechádzať, bolo to tam bezpečné. Keď končil funkčné obdobie starostu, 

tiež tam mamičky chodievali s kočíkmi. Teraz je tam stále hluk, neporiadok. Môže tam byť 

bezpečná zóna s lavičkami, treba tomu zamedziť. Je tam dokonca aj osadená značka obmedzenia, 

len to treba dodržiavať. 

 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – koľko ročne vyberáme daň za psa? A koľko sa 

za rok odchytí psov? 

(Bc. Stanislava Gregušová – máme 600 psov po 6 €, čiže cca 3 600 € , odchytí sa ročne cca 10  

                                              psov, rátane mačiek) 

 

Navýšenie zo 6 € na 10 € za psa je veľký skok. Chce ale, aby vybrané peniaze boli použité na 

osadenie aspoň 1-2 košov na exkrementy v centre obce. 

 

Mgr. Mária Bajcárová, poslankyňa OZ – starostlivosť o psíka je oveľa drahšia ako tento poplatok, 

zvýšenie je smiešne, je to v poriadku. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 
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Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

- Sadzbu za stavby na bývanie a drobné stavby, ktoré majú doplnkovú funkciu pre hlavnú stavbu 

zvýšiť z 0,15 €/1 m2 na 0,20 €/1 m2, 

- Sadzbu za stavby na pôdohospodársku produkciu, skleníky, stavby pre vodné hospodárstvo, 

stavby využívané na skladovanie vlastnej pôdohospodárskej produkcie vrátane stavieb na 

vlastnú administratívu zvýšiť z 0,15 €/1 m2 na 0,20 €/1 m2 (aby bola rovnaká sadzba so 

stavbami na bývanie), 

- Sadzbu za priemyselne stavby dať na rovnakú úroveň ako sú ostatné stavby na podnikanie, t. j. 

na 1,10 €/1 m2 (doteraz 0,90 €), 

-      Daň za psa -  zvýšenie sadzby na 10 €/1 pes (doteraz od r. 2013 to bolo 6 €). 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, 

                                              Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica,  Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti   :                                   Ing. Daniel Brezina, PhD., Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                               Jozef Pavlík 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Martin Pavlík 

 

 

Návrh uznesenia bol  nebol schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Ďalší návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

 

-      sadzbu dane za užívanie verejného priestranstva - za umiestnenie skládky: 

- stavebného materiálu, stavebného odpadu vo výške  0,50 €/1 m2/každý aj začatý deň. 

- drevnej hmoty vo výške  0,20 €/1 m2/každý aj začatý deň. 

- tuhého paliva vo výške  0,50 €/1 m2/každý aj začatý deň. 

-     za trvalé parkovanie motorových vozidiel mimo stráženého parkoviska vo výške  0,50 €/1 m2  

       každý aj začatý deň. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica, Martin Pavlík,  

                                              Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti  :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Jozef Pavlík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 156/2023 bolo prijaté. 

 

 

Ďalší návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

- Sadzbu za stavby na bývanie a drobné stavby, ktoré majú doplnkovú funkciu pre hlavnú stavbu 

zvýšiť z 0,15 €/1 m2 na 0,16 €/1 m2, 

- Sadzbu za stavby na pôdohospodársku produkciu, skleníky, stavby pre vodné hospodárstvo, 

stavby využívané na skladovanie vlastnej pôdohospodárskej produkcie vrátane stavieb na 

vlastnú administratívu zvýšiť z 0,15 €/1 m2 na 0,16 €/1 m2 (aby bola rovnaká sadzba so 

stavbami na bývanie), 

- Sadzbu za priemyselne stavby dať na rovnakú úroveň ako sú ostatné stavby na podnikanie, t. j. 

na 1,10 €/1 m2 (doteraz 0,90 €). 

 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica, Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti  :                                   Jozef Pavlík 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Martin Pavlík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 157/2023 bolo prijaté. 
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Ďalší návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

daň za psa -  zvýšenie sadzby na 10 €/1 pes (doteraz od r. 2013 to bolo 6 €). 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka, 

                                              Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Martin Pavlík, 

                                             Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti  :                                   Mgr. Stanislav Olšovský 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 158/2023 bolo prijaté. 

 

 

Nasledovalo hlasovanie za „en bloc“ ako celok VZN o miestnych daniach v obci Makov, so 

schválenými úpravami. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzné nariadenie Obce Makov o miestnych daniach v obci Makov. 

 

B/ s a   u z n i e s l o 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 8/2023 o miestnych daniach v obci Makov, 

s účinnosťou od 01.01.2024. 

 

C/ s ch v a ľ u j e 

 

splátky na úhradu miestnych daní to nasledovne: 

a) fyzická osoba, ktorej celková výška rozhodnutia na úhradu daní prekročí výšku 500 € vrátane 

- 50 % do 15 dní od právoplatnosti rozhodnutia 

- 50 % do 30. 09. príslušného kalendárneho roka 

b) právnická osoba, fyzická osoba - živnostník, ktorej celková výška rozhodnutia na úhradu 

miestnych daní prekročí výšku 2.000 € vrátane 

- 50 % do 15 dní od právoplatnosti rozhodnutia 

- 50 % do 30. 09. príslušného kalendárneho roka 
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D/ r u š í 

 

dňom 31.12.2023 VZN Obce Makov č. 5/2019 o miestnych daniach v obci Makov. 
 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka, 

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                             Mgr. Marta Sláviková 

 

Proti  :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Jozef Pavlík, Martin Pavlík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 159/2023 bolo prijaté. 

 

 

Nasledovalo ďalšie hlasovanie.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

ž i a d a 

 

starostu obce, Ing. Stanislava Gašparíka, v termíne do 30.05.2024 odprezentovať poslancom OZ 

výsledok z jednania s obhospodarovateľmi lesných pozemkov ohľadom ich podieľania sa z lesných 

pozemkov na správe miestnych prístupových komunikácií a zvážiť dopravné značenie obmedzenia 

hmotnosti. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka, 

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík,                                              

 

Proti  :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Mgr. Marta Sláviková 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 160/2023 bolo prijaté. 
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9. NÁVRH VZN O NAKLADANÍ S ODPADMI  V OBCI MAKOV 

 

S návrhom VZN o nakladaní s odpadmi v obci Makov oboznámil poslancov OZ zástupca starostu, 

Ing. Marián Masnica. 

 

Obec Makov v zmysle §4, ods. 3, písm. g Zákona SNR č. 369/1990 Zb o obecnom zriadení v znení 

nesk. predpisov zabezpečuje verejnoprospešné služby, najmä nakladanie s komunálnym odpadom 

a drobným stavebným odpadom, udržiavanie čistoty v obci, správu a údržbu verejnej zelene 

a verejného osvetlenia, zásobovanie vodou, odvádzanie odpadových vôd, nakladanie s odpadovými 

vodami zo žúmp a miestnu verejnú dopravu. 

Konkrétnym zákonom je Zákon č. 79/2015 Z. z. o odpadoch v znení nesk. predpisov. 

V šiestej časti uvedeného zákona sú uvedené povinnosti nakladania s komunálnym odpadom, ktoré 

sa vzťahujú na našu obecnú samosprávu v §80, §81, §82 a § 83 zákona. 

V § 81, ods. 8 je uvedené, čo má Obec Makov upraviť vo VZN o nakladaní s odpadmi v Obci 

Makov. 

V zmysle uvedeného § 81, ods. 8 toto upravujeme  v predloženom VZN Obce Makov o nakladaní 

s odpadmi na území Obce Makov . 

 

Zavádzame možnosť množstvového zberu pre právnické osoby a podnikateľské subjekty. 

 

Obec Makov má schválené platné VZN o nakladaní s odpadmi na území Obce Makov č. 3/2021, 

ktoré navrhujeme zrušiť a prijať nové VZN s účinnosťou od 1.01.2024. Podrobnejšie upravuje 

práva a povinnosti v zmysle § 81, ods. 8 citovaného zákona o odpadoch. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 9: 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – dnes máme paušálny systém zberu a máme žetóny. 

Do budúcna chceme žetóny zrušiť, TKO by malo ale urobiť čipový systém. 

Zavádzame stále paušálny systém, nemal by byť prepočítaný na žetóny, ale koľkokrát potrebujeme 

vyviezť. Zavádzame paušálny systém aj pre fyzické a právnické osoby a podnikateľov 

kopaničiarskeho osídlenia. Takisto v celoročne, resp. počas zimného obdobia nedostupných 

lokalitách. Zavádza sa aj možnosť neváženého množstvového zberu  komunálneho odpadu od 

právnických osôb, resp. podnikateľov v nedostupných lokalitách.  

Ak sa to osvedčí, ďalší rok sa môže prejsť úplne na takýto množstvový systém. 

 

Ak držiteľ odpadu pri paušálnom zbere, resp. neváženom množstevnom zbere vyčerpal/spotreboval 

všetky pridelené žetóny a potrebuje ďalšie, tieto si dokúpi u Obce Makov v cene: 

a) 0,07 € za liter odpadu, ak ide o nádobu s objemom 110 l, resp. 120 l , čo predstavuje cenu 

7,70 € za 110 l nádobu, resp. 8,40 € za 120 l nádobu. 

b) 0,055 € za liter odpadu, ak ide o nádobu s objemom 240 l,  čo predstavuje cenu 13,20 € za 

240 l nádobu. 

c) 0,045 € za liter odpadu, ak ide o zberovú nádobu s objemom 1100 l,  čo predstavuje cenu 

49,50 € za 1100 l nádobu. 

 

Špedíciu robí TKO Semeteš, n.o., za skládku sa platí WOOD ENERGY s.r.o. (Grežďo), nesmie tam 

ísť biologicky rozložiteľný odpad. Od 01.01.2025 bude povinnosť, že zmesový komunálny odpad 

sa najskôr musí vysypať na triedičku a odpad vytriediť. Obec si to má najskôr vytriediť a až potom 

vytriedené to má ísť na Semeteš. Ak obec nebude mať odpad vytriedený, nemôže ho vyviezť. Pán 

Grežďo má skládku súkromnú, vozí tam 40% odpad odinakiaľ. 
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Druhý druh odpadu, za ktorý zodpovedáme, je biologicky rozložiteľný odpad – kvázi najdrahší  

odpad. Potom je biologicky rozložiteľný kuchynský odpad. Každá reštaurácia, škola centrum 

sociálnych služieb a pod. si za odvoz platí každý sám.  

Za elektroodpad a tonery je zodpovedná organizácia ENVI-PAK, od obce sú preberané bez 

finančnej náhrady, obec nemá žiadne náklady. 

Šatstvo, textil sa zváža zdarma, nádoby sú obecné. 

Pokaiľ ide o zberný dvor, nemôžeme tam oficiálne zberať zmesový komunálny odpad, môže tam ísť 

iba objemný odpad, na zbernom dvore by nemal byť ani drobný stavebný odpad. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – myslí si, že množstvový zber je spravodlivejší ako 

paušálny. Ak to dobre chápe, zmena z paušálneho zberu na množstvový sa zavádza iba 

u podnikateľov. A nie je to ani povinné, môžu na množstvový zber prejsť, ale nemusia. 

Na strane 6, v bode 10  sú uvedené ceny pri množstvovom zbere. Ako sme sa k týmto poplatkom 

dopracovali? Sú to sumy, ktoré fakturuje TKO Semeteš alebo sú stanovené obcou? 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – je tam zahrnutá manipulácia, preprava, skladočné) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – spočítajú sa náklady a vydelí sa počtom obyvateľov) 

(Bc. Stanislava Gregušová- cena prerátaná na nosnosť nádoby) 

 

Ďalej na str. 10, bod 3.5 sú viacvrstvové obaly od kávy zahrnuté aj medzi zarážkou, že patria, aj že 

nepatria medzi viacvrstvové kombinované materiály na báze lepenky, treba to opraviť. 

 

Na str. 11, bod 3.8 je uvedené, že v jednej spoločnej zberovej nádobe sa spoločne budú zbierať 

plastové obaly, viacvrstvové kombinované materiály na báze lepenky a kovové obaly. V súčasnosti 

sa to triedi v rôznych nádobách. Bude nejaké nové označenie zberových nádob, napríklad nejaké 

nové nálepky? 

(Bc. Stanislava Gregušová- áno, budú od 01.01.2024) 

 

Na str., 12, § 7, bod 2 je uvedené, že sa zakazuje odkladať objemný odpad vedľa zberných nádob na 

pravidelný zber KO a na verejné priestranstva obce, do spoločných zberných nádob a do VOKov. 

Na str.9, § 6, bod 2.2 je ale uvedené, že občania môžu elektronický odpad z domácností odovzdať 

do zberného dvora. Čiže môžu, ale nemusia. Aby sa potom odpad nezhromažďoval pri zberných 

nádobách. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce- podotýka, že Bc. Stanka Gregušová veľmi dobre 

vedie evidenciu vzniku a nakladania s odpadom v obci a podľa tejto evidencie k stavu 31.10. bolo 

332 t odpadu, v roku 2022 to bolo 584 t odpadu, v roku 2021 to bolo 543 t odpadu. Vyzerá, že to 

bude v tomto roku najmenšie číslo. Vyzerá, že zmesový komunálny odpad bude o 50 t nižší. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – zavádzame možnosť zapojenia sa podnikateľov do 

množstvového zberu. Ako to bude vyzerať v praxi? 

(Bc. Stanislava Gregušová – ak budú chcieť tento nový množstvový zber, bude nové tlačivo, ktoré  

                                              si vyplnia) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 
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Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzné nariadenie Obce Makov o nakladaní s odpadmi na území obce Makov. 

 

B/ s a   u z n i e s l o 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 9/2023 o  nakladaní s odpadmi na území obce 

Makov, s účinnosťou od 01.01.2024. 

 

C/ r u š í 

 

dňom 31.12.2023 VZN Obce Makov č. 3/2021 o nakladaní s odpadom v obci Makov. 
 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka, 

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková                                             

 

Proti  :                                   Jozef Pavlík 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 161/2023 bolo prijaté. 

 

 

10.  NÁVRH VZN O MIESTNOM POPLATKU ZA KOMUNÁLNY ODPAD A DROBNÝ  

       STAVEBNÝ ODPAD 

 

K návrhu VZN o miestnom poplatku za KO a DSO, s účinnosťou od 01.01.2024 poskytol 

infromácie Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce. 

 

Obec Makov v zmysle §4, ods. 3 Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. 

predpisov rozhoduje vo veciach miestnych daní a miestnych poplatkov a vykonáva ich správu. 

Konkrétnym zákonom je Zákon č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

V desiatej časti uvedeného zákona je popis určovania poplatku v § 77,78,79,79 a, §80, §81, §81 a 

§82 zákona. 

V zmysle výsledkov dosiahnutých pri nakladaní s KO a DSO v roku 2023 navrhujeme 

upraviť sadzbu poplatku zo súčasných 0,082 € na 0,092 € za osobu a kalendárny deň pre rok 2024 

pri paušálnom zbere. 

Taktiež zavádzame možnosť množstvového zberu pre právnické osoby a podnikateľské subjekty. 

Zvyšujeme poplatok za drobný stavebný odpad z terajších 0,06 € na 0,10 € za 1 kg odpadu. 



29 

 

Obec Makov má schválené platné VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný 

stavebný odpad č. 4/2022, ktoré navrhujeme zrušiť a prijať nové VZN s účinnosťou od 01.01.2024. 

 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 10: 

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – je sklamaný z tohto návrhu. V minulosti sa stále dožadovali 

zavedenia množstvového zberu a teraz potvrdili, že to vlastne bolo dobre. Zároveň chce 

pripomenúť, že starosta pred voľbami ľudí presviedčal, že za neho bude poplatok za odpad 11 €. Že 

sa dávalo iba na futbal. Na futbal dávali súkromné peniaze, dnes viete, aká je realita, že realita je 

iná. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – dobre všetci vieme, že mesiac po voľbách sa zvýšilo  

                                         skladočné o 100 %, zvýšili sa pohonné hmoty, zvýšili sa mzdové náklady) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – sme závislí od TKO Semeteš, ak sa to spoločne 

neurobí s okolitými obcami, je to zbytočné. 

(Bc. Stanislava Gregušová – keď nie je iba paušál, musia byť aj žetóny. Žetón je na to, aby sme  

                                              vedeli, odkiaľ sa vyváža.)  

 

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – nové ubytovacie a reštauračné zariadenia sú prihlásení a platia? 

Koľko platí napríklad MATTER? Na Starej Fare platí za odpady 1 300 €. 

(Bc. Stanislava Gregušová – MATTER platí 25 € ročne) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – konštatuje, že pri nakladaní s odpadmi nové vedenie neurobilo 

žiadnu zmenu, ešte prijali ďalšiu osobu na odpadovom hospodárstve, čo sú väčšie náklady. Aj 

zástupca starostu má 4 x vyšší plat ako  mal on, aj to sú náklady.  

Terajší starosta pred voľbami sľúbil poplatok za odpad vo výške 11 €, za jeden rok starostovania už 

druhýkrát dvíha poplatok za komunálny odpad.  

Na porovnanie – v Podhájskej platí za 240 l popolnicu za jeden vývoz  7,60 € a v Makove bude 

platiť za tú istú popolnicu (240 l) 13,20 €. 

(Mgr. Marta Sláviková – do poplatku za odpad sa nepremietajú mzdy, ale odvoz a skladočné. To je  

                                         iba prvotný návrh VZN na množstvový vývoz, ale predošlé vedenie za 8  

                                         rokov návrh nedalo žiaden.) 

(Ing. Marián Masnica – pripomína, že ročné náklady na nakladanie so zmesovým komunálnym  

                                      odpadom sú v roku 2023 58 818 €, predtým to bolo 18 000 €) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – čo sa týka mzdy zástupcu starostu, dva platy Jozefa  

                                        Pavlíka ako zástupcu a vo Vodohospodári bol vtedy boli podstatne vyššie.  

                                        Pokiaľ ide o vývoz odpadu a skladovanie, momentálne p. Grežďo  

                                        nespolupracuje, možno na Semeteš ani voziť nebudeme.) 

 

Mgr. Mária Bajcárová, poslankyňa OZ – náš najväčší problém je v podstate zmesový odpad. Ak sa 

zníži, môže sa potom znížiť aj poplatok. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – výsledkom prevádzkovania zberného dvora a separácie je 

zníženie vývozov odpadu, dobrá by bola aj drtička stavebného odpadu, následne by to bolo využité 

na spravovanie ciest. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – účelom je stále zvyšovať percento vytriedenia. Musíme 

to občanom neustále a pravidelne pripomínať, či už formou letákov alebo informovania na webe, 

facebooku, pôsobiť na ľudí edukačne. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – triedenie je už lepšie, problémom sú stále osady. Keď  

                                         budeme mať traktor, častejšie sa bude z osád zvážať. Keď tam odpad  
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                                         nebude, nebude to lákať ľudí ten odpad tam dávať. Monitoruje tieto  

                                         systémy, zaoberajú sa tým, je vďačný aj Ing. Mariánovi Masnicovi za  

                                         prínos na tomto úseku odpadového hospodárstva.) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – prikláňa sa k Danielovmu názoru. Ľudí treba stále informovať 

a možno urobiť aj video, napríklad spôsobom, ako to teraz vysvetľoval na začiatku Ing. Marián 

Masnica. 

(Bc. Stanislava Gregušová – čím viac letákov, tým horšie, ľudí to nebaví už čítať.) 

 

Mgr. Mária Bajcárová, poslankyňa OZ – v škole mávali zber papiera, dostali zaň v minulosti aj 600 

€ za kontajner. Tento rok dostali 150 €. Deťom na odmeny dali viac, ako za papier dostali. 

Pokiaľ ide o biologický odpad, má kompostér, aj ostatní občania, keby sa to obci nahlásilo, 

nepomohlo by to? 

(Bc. Stanislava Gregušová – nie, berú sa údaje iba z obecného kompostoviska) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzné nariadenie Obce Makov o miestnom poplatku za komunálny odpad 

a drobný stavebný odpad. 

 

B/ s a   u z n i e s l o 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 10/2023 o miestnom poplatku za komunálny 

odpad a drobný stavebný odpad, s účinnosťou od 01.01.2024. 

 

C/ r u š í 

 

dňom 31.12.2023 VZN Obce Makov č. 4/2022 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný 

stavebný odpad. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   Jozef Pavlík 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,  Martin Pavlík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 162/2023 bolo prijaté. 
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Z DÔVODU ODCHODU STAROSTU OBCE, ING. STANISLAVA GAŠPARÍKA,  

VEDENÍM ĎALŠIEHO ROKOVANIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA BOL 

POVERENÝ ING. MARIÁN MASNICA, ZÁSTUPCA STAROSTU OBCE. 

 

 

    11. SCHVÁLENIE ZÁSAD HOSPODÁRENIA A NAKLADANIE S MAJETKOM OBCE     

          MAKOV 

 

S návrhom nových Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Makov 

oboznámil poslancov OZ Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo rozhoduje o základných otázkach života obce, najmä je mu 

vyhradené:  

- určovať Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce a majetkom štátu, ktorý užíva,  

schvaľovať najdôležitejšie úkony týkajúce sa tohto majetku a kontrolovať hospodárenie s ním. 

 

Na nakladanie s majetkom Obce sa v plnom rozsahu vzťahuje Zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a Zákon č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení nesk. 

predpisov. 

Obec Makov má schválené platné Zásady hospodárenia s majetkom Obce Makov s účinnosťou od 

1.11.2014. 

Tieto Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov boli doplnené Doplnkom č. 1 

s účinnosťou od marca 2021. 

V súčasnosti sa zmenila legislatíva Zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení nesk. predpisov 

najmä § 9a, ods. 15, dôvod hodný osobitného zreteľa. 

Ako vzorové Zásady pre vypracovanie nových Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce 

Makov boli použité Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Staškov na základe 

doporučenia ZMOK, ktoré boli prejdené aj s právnikmi. 

Samozrejme, že Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov boli dopracované 

a doplnené na podmienky Obce Makov, resp. boli do nich prevzaté niektoré časti starých Zásad.  

 

Interpelácie poslancov OZ  k bodu programu č. 11: 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – zákon o majetku obcí prešiel výraznými zmenami, 

hlavne čo sa týka dôvodu hodného osobitného zreteľa. Už aj ten musí byť za znaleckú cenu. 

Podstatou je, že pri nakladaní s majetkom obce majetok aj nadobúdame, resp. kupujeme, sme 

zvyknutí, že len predávame. V zásadách je doplnený bod v čl. II, bod 2, písm. s), že obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje každoročne výšku prenájmu za obecný les v závislosti od Programu 

starostlivosti o les na príslušný rok v termíne do 28.2. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – je to dokument, ktorý už mal byť schválený, nakoľko 

zákon bol zmenený od 01.11.2023. Vzorové Zásady hospodárenia boli vytvorené právnikmi Obce 

Staškov, následne boli prerokované v ZMOK a dohodli sa, že jednotlivé okolité obce si ich 

prevezmú a doplnia a upravia na svoje podmienky. Podľa nových zásad by malo zastupiteľstvo 

schvaľovať aj verejné obstarávania, aj jednotlivé zmluvy, záleží od hodnoty nadlimitnej zákazky.  

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – sú tam dve rozdielne lehoty na znalecký posudok, a to pol roka 

a trištvrte roka, zosúlaďme to a dajme 1/2 roka u oboch prípadoch. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – schválenie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce je podmienkou aj pre schvaľovanie ďalších bodov programu dnešného rokovania pri nakladaní 
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s majetkom obce, je nutné ich schváliť. Keď porovnával predošlé zásady, dokument mal 26 strán, 

tento navrhovaný má 15 strán, je zjednodušený a zrozumiteľný. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – vždy, keď sa predávalo, prenajímalo, kupovalo, vždy 

to aj v minulosti schvaľovalo obecné zastupiteľstvo. Teraz, keď chceme napr. zatepliť obecný úrad, 

aj verejné obstarávanie by malo schváliť obecné zastupiteľstvo. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov, s účinnosťou od 15.12.2023 

s nasledovnou pripomienkou: 

- v čl. XIV, bod 5, prvá veta zmenená nasledovne: 

„Všeobecná hodnota prevádzaného majetku je stanovená znaleckým posudkom, ktorý v deň 

schválenia prevodu nie je starší ako šesť mesiacov.“ 

 

B/ r u š í 

  

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov, platné od 01.11.2014 schválené 

Uznesením OZ v Makove č. 98/2014 bod B zo dňa 08.10.2014 a doplnené Doplnkom č. 1, ktorý bol 

schválený Uznesením OZ v Makove č. 211/2021 zo dňa 24.02.2021. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 163/2023 bolo prijaté. 
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    12. NAKLADANIE S MAJETKOM OBCE 

      

    12/A   OPAKOVANÉ UZAVRETIE ZMLÚV O NÁJME BYTOV V BD MAKOV-ČIERNE 17  

               A V BD MAKOV 383 

 

     Pred prerokovaním predmetného bodu navrhuje Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce, kvôli 

osobným údajom, rokovať v tomto bode bez zapnutých kamier. O tomto návrhu dal hlasovať. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   Jozef Pavlík, Martin Pavlík 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

    Na základe výsledku hlasovania bude bod Opakované uzavretie zmlúv o nájme bytov v BD Makov- 

    Čierne 17  a v BD Makov 383 prerokovaný bez kamerového záznamu. 

 

Následne p. František Chuděj, správca bytových domov informoval poslancov OZ o súčasných 

nájomcov, ktorým končí nájomná zmluva 31.12. 2023 a požiadali o opakovaný prenájom.  

    

1. Dňa 20.10.2023 predložila Miroslava Plešivková žiadosť o opakované uzavretie zmluvy 

o nájme bytu písmeno „C“ v BD Čierne 17 a to od 01.01.2024. V byte budú bývať 2 osoby: 

Miroslava Plešivková a jej dcéra Zoe Moravčíková. 

Voči nej obec neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme predložila: 

- potvrdenie o príjme za rok 2022  

- potvrdenie o poberaní prídavku na dieťa rok 2022  

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 268,88 € (prvá plnoletá osoba) + 122,77 € 

(nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa) = 1 370,78 €, ich príjem neprekračuje 

povolenú hranicu. 

 

2. Dňa 24.10.2023 predložil Michal Korchaník žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu písmeno „D“ v BD Čierne 17 a to od 01.01.2024. V byte býva 1 osoba – on sám. 

Voči jeho osobe obec neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme predložil potvrdenie o zdaniteľných príjmoch r. 2022  

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri jeho domácnosti predstavuje sumu 268,88 € (prvá plnoletá osoba) x 3,5 = 941,08 €, jeho 

príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

3. Dňa 26.09.2023 predložili manželia Valkoví žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu písmeno „F“ v BD Čierne 17 a to od 01.01.2024. V bytebudú bývať 4 osoby: Peter, 

Miroslava, deti Adriána a Samuel. 
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Voči ich osobám obec neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme predložili: 

- Peter Valek – potvrdenie o zdaniteľných príjmoch r.2022 

- Miroslava Valková – potvrdenie o príjme r.2022  

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 268,88 € (prvá plnoletá osoba) + 187,57 € (ďalšia 

plnoletá osoba) + (2 x 122,77 € za nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa) = 

2 456,97 €, ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

4. Dňa 12.09.2023 predložili manželia Papajoví žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu písmeno „K“ v BD Čierne 17 a to od 01.01.2024. V byte budú bývať 3 osoby: Marián, 

Andrea a syn Mário. 

Voči ich osobám obec neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme predložili: 

- Marián Papaj -  potvrdenie o zdaniteľných príjmoch r. 2022  

- Andrea Papajová – ročné zúčtovanie preddavkov na daň r. 2022 

- Mário Papaj – bez príjmu, potvrdenie o návšteve školy 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 268,88 € (prvá plnoletá osoba) + 2x 187,57 € (ďalšie 

plnoleté osoby) = 2 254,07 €, ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

5. Dňa 13.11.2023 predložila Lea Ružbašanová žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu č. „I“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j. od 01.01.2024. 

V byte budú bývať 3 osoby: Lea Ružbašanová a synovia Štefan a Jakub 

Voči jej osobe obec eviduje pohľadávky: 

- nájom za 11/2021, 10,11,12/2022 a 8,9,10,11/2023 v sume 996,16 € 

- služby za 10,11/2021 , 101,11,12/2022 a 9,10,11/20023 v sume 754,36 € 

- poplatok z omeškania za r. 2021 a r.202 v sume 237,41 €. 

Spolu: 1 987,93 € 

Ako doklad o príjme predložila: 

- daňové priznanie r. 2022  

- Syn Štefan – potvrdenie o štúdiu. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 268,88 € (prvá plnoletá osoba) + 187,57 € (ďalšia 

plnoletá osoba + 122,77 € (za nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa) = 

2 027,27€, ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

6. Dňa 13. 09. 2023 predložila Mgr. Jaroslava Adamcová žiadosť o opakované uzavretie zmluvy 

o nájme bytu č. 2 v BD Makov – Štandard 210 a to od 01. 01. 2024. V byte bude bývať spolu 

s dvoma deťmi dcérou Sofiou a synom Martinom.  

Obec voči jej osobe neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme za rok 2022 predložila: 

- ročné zúčtovanie preddavkov na daň r. 2022 

- rozhodnutie o výživnom 

 V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného 

minima, čo pri ich domácnosti predstavuje sumu: 268,88 € (prvá plnoletá osoba) + 2x  

122,77 € (nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa) = 1 800,47 €, ich príjem 

neprekračuje povolenú hranicu. 
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7. Dňa 30.11.2023 predložila Katarína Dybalová žiadosť o opakované uzatvorenie zmluvy o 

nájme bytu . „J“ v BD Čierne č. 17 a to od 01.01.2024. V byte budú bývať 4 osoby. Katarína 

spoločne s deťmi Tamarou, Petrom, Taniou. 

Voči jej osobe obec eviduje pohľadávky: 

- nájom za 6,8,9,10,11,12/2021 a 8,9,10,11/2023 v sume 1 157,45 € 

- služby za 6,8,9,10,11,12/2021 a 8,9,10,11/20023 v sume 1 384,33 € 

- poplatok z omeškania za r. 2021 a r.202 v sume 847,90 €. 

Spolu: 3 389,68 €  

Má uzatvorené „Uznanie dlhu a dohodu o splátkach“- nepravidelné splácanie 

Ako doklady o príjme za r. 2022 predložila: 

 UPSVaR Čadca za r. 2022  

Potvrdenia zo soc. poisťovne r. 2022 

Potvrdenie z Českej správy soc. zabezpečení r. 2022 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného 

minima, čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 268,88 € (prvá plnoletá osoba) + 3x 122,77 

€ (nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa) = 2 230,17 €, ich príjem 

neprekračuje povolenú hranicu 

 

8. Dňa 29.11.2023 predložil Martin Lieskovan žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu číslo „4“ v BD Makov 383 a to od 01.01.2024.  

V byte budú bývať 4 osoby: 

Martin a deti Jakub, Matúš a Terézia. 

Voči ich osobám  obec eviduje pohľadávky: 

nájom za 8,9,10,11/ 2023 vo výške 564,16 € 

služby za 8,9,10,11/ 2023 vo výške 232,60 € 

Spolu pohľadávky vo výške 796,76 €. 

Za r. 2022 doložené potvrdenie UPSVaR Čadca – vedený v evidencii nezamestnaných  

 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 268,88 € (prvá plnoletá osoba) + 3x 122,77 € 

(nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa) = 2 230,17 €. 

 

 

Interpelácie poslancov OZ  k bodu programu č. 12/A: 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – navrhuje neplatičom predĺžiť nájom na 3 mesiace a  

pripraviť návrh na vysťahovanie. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – u Martina Lieskovana dlh nie je  vysoký, bol 

nezamestnaný. 

(p. Ladislav Kubačka – je to klamstvo, Martin Lieskovan robí celý rok) 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – pokiaľ ide o Martina Lieskovana, v minulosti už mal 

nejaké drobné pohľadávky a uhradil ich. Verí, že uhradí aj túto pohľadávku. Ale ako je možné, že 

tu má niekto pohľadávky od roku 2021? Vie, že obec robila určité kroky, mali aj splátkový kalendár 

a stále sa to nepohlo dopredu k lepšiemu, nič sa nevyriešilo. 

 

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – na bývalom cestnom hraničnom priechode je  váhový domček 

prerobený na bývanie. 

(p. František Chuděj – kúrenie je tam elektrické, teraz v zime by to bolo drahé) 

(p. Jozef Pavlík – ďalšia možnosť je tu útulok) 
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p. František Chuděj – p. L. Ružbašanová už v minulosti mala pohľadávky, mala splátkový kalendár, 

vtedy splácala. Komunikoval s ňou, sľúbila, že to splatí, nastúpila do práce. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/  b e r i e    n a  v e d o m i e 

 

1. žiadosť Mariána Papaja a manželky Andrey Papajovej, obaja trvale bytom Čierne 17, 023 56  

Makov zo dňa 12.09.2023 o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „K“ v Bytovom dome 

Makov – Čierne 17, 15 b. j. od 01.01.2024, 

2. žiadosť Miroslavy Plešivkovej, trvale bytom M. R. Štefánika 2560/40, 022 01  Čadca zo dňa 

20.10.2023 o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „C“ v Bytovom dome Makov – 

Čierne 17, 15 b. j. od 01.01.2024, 

3. žiadosť Michala Korchaníka, trvale bytom Čierne 17, 023 56  Makov zo dňa 24.10.2023 

o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „D“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. 

j. od 01.01.2024, 

4. žiadosť Petra Valka a manželky Miroslavy Valkovej, obaja trvale bytom Čierne 28, 023 56  

Makov zo dňa 26.09.2023 o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „F“ v Bytovom dome 

Makov – Čierne 17, 15 b. j. od 01.01.2024, 

5. žiadosť Ley Ružbašanovej, trvale bytom Makov 12, 023 56 Makov zo dňa 13.11.2023 o 

opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „I“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j. 

od 01.01.2024, 

6. žiadosť Kataríny Dybalovej, trvale bytom Čierne 17, 023 56  Makov zo dňa 30.11.2023 o 

opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „J“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j. 

od 01.01.2024, 

7. žiadosť Martina Lieskovana, trvale bytom Makov 383, 023 56 Makov zo dňa 29.11.2023 

o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „4“ v Bytovom dome Makov 383 Štandard 210, 

od 01.01.2024, 

8. žiadosť Mgr. Jaroslavy Adamcovej, trvale bytom Makov 259, 023 56 Makov zo dňa 

13.09.11.2023 o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „2“ v Bytovom dome Makov 383 

Štandard 210, od 01.01.2024. 

 

B/  s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového bytu písmeno „C“ o výmere 46,12 m2 na 1. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j Miroslave Plešivkovej, trvale bytom M. R. Štefánika 

2560/40, 022 01  Čadca, a to od 01.01.2024 do 31.12.2026. 

 

C) s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového bytu písmeno „D“ o výmere 49,46 m2 na 1. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. Michalovi Korchaníkovi, trvale bytom Čierne 17,    

023 56  Makov,a to od 01.01.2024 do 31.12.2026. 
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D) s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového bytu písmeno „F“ o výmere 55,58 m2 na 1. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. manželom Petrovi Valkovi a Miroslave Valkovej, 

obaja trvale bytom Čierne 28, 023 56  Makov, a to od 01.01.2024 do 31.12.2026. 

 

E) s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 3-izbového mezonetového bytu písmeno „K“ o výmere 79,50 m2 na 2. 

nadzemnom podlaží Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. manželom Mariánovi Papajovi 

a Andrei Papajovej, obaja trvale bytom Čierne 17, 023 56  Makov, a to od 01.01.2024                    

do 31.12.2026. 

 

F) s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového bytu č. 2 o výmere 55,28 m2 na 1. nadzemnom podlaží Bytového 

domu Makov 383 - Štandard 210, 8 b. j Mgr. Jaroslave Adamcovej, trvale bytom Makov 259,            

023 56  Makov, a to od 01.01.2024 do 31.12.2026. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

Návrh uznesenia k schváleniu opakovanému uzavretiu zmlúv o nájme v bytových domoch 

u nájomcov s pohľadávkami: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

G) s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 3-izbového mezonetového bytu č. I o celkovej výmere 78,85 m2 na 2. 

nadzemnom podlaží Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. Ley Ružbašanovej, trvale bytom 

Makov 12, 023 56 Makov, a to o od 1.1.2024 do 30.06.2024. d 1.1. 

 

 

 

 

 

 

 

2024 do 30.06.2024. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

H/ s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 3- izbového mezonetového bytu č. J na 2. nadzemnom podlaží Bytového 

domu Makov – Čierne 17 v celkovej výmere 80,37 m2 Kataríne Dybalovej, trvale bytom Makov – 

Čierne 17, 023 56 Makov, a to od 1.1.2024 do 30.06.2024.  

Do 30.06.2026 musí p. Katarína Dybalová splatiť pohľadávku za nájom, služby, poplatok                 

z omeškania v plnej výške, v opačnom prípade jej bude ponúknuté miesto na bývanie v Útulku. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

CH/  s ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového bytu číslo „4“ o výmere 55,28 m2 na 2. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov 383 Martinovi Lieskovanovi, trvale bytom Makov 383, 023 56  Makov 

,a to od 01.01.2024 do 30.06.2024. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 164/2023 bolo prijaté. 

 

 

    12/B  SCHVÁLENIE ZÁMERU PREBYTOČNÉHO MAJETKU OBCE – POZEMKU CKN         

              520/2- KATARÍNA KNIŽKOVÁ 

 

K bodu poskytol informácie p. František Chuděj, správca obecných pozemkov. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove sa predmetnou žiadosťou zaoberalo na svojom zasadnutí 

26.6.2023, na ktorom prijalo uznesenie č. 112/2023, ktorým schválilo prebytočnosť ako aj zámer na 

odpredaj z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Keďže nedošlo do 31.10.2023 k schváleniu 

samotného odpredaja – na zastupiteľstve dňa 11.09.2023 uznesenie o odpredaji nebolo prijaté, je 

potrebné pôvodné uznesenie č. 112/2023 zrušiť z dôvodu, že od 1.11.2023 bol novelizovaný zákon 

138/1991 Zb. o majetku obcí a nie je možné postupovať podľa pôvodne schválenému uzneseniu. 

Z uvedeného dôvodu je potrebné opätovne schváliť prebytočnosť ako aj zámer na odpredaj ako 

prípad hodný osobitného zreteľa.    

Správa z 26.06.2023: 

Obci Makov bola doručená žiadosť p. Kataríny Knižkovej, ktorá sa dotýka odkúpenia pozemku 

EKN 5101/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 472 m2. Nakoľko uvedený pozemok zahŕňal 

okrem schvaľovaného pozemku CKN 520/2 aj iné nevysporiadané CKN pozemky pod cestou I/10 

a obecným chodníkom, dala obec Makov spracovať GP č.8/2023, úradne overený dňa 17.04.2023. 

Predmetným GP boli vyriešené všetky nevysporiadané CKN parcely v EKN 5101/1, ktorej 

vlastníkom bola Obec Makov na LV č. 8991. 

Na základe spracovaného a už zapísaného GP č. 8/2023 je predmetom odpredaja na základe žiadosti 

p. Kataríny Knižkovej pozemok CKN 520/2, trvalý trávny porast o výmere 171 m2. Uvedený 

pozemok sa nachádza za Kysucou a priamo hraničí s pozemkom vo vlastníctve žiadateľky. 

Nakoľko je jediným možným prístupom pre vozidlá vyvážajúce žumpy, je predložený návrh na 

odpredaj z dôvodu hodného osobitného zreteľa.  

p. Katarína Knižková v prípade schválenia, je ochotná znášať náklady na vyhotovenie znaleckého 

posudku, ktorý určí cenu za odpredaj ako aj pomernú časť nákladov na vyhotovenie GP a následne 

aj poplatok za odvkladovanie kúpnej zmluvy na Okresnom úrade Čadca – katastrálny odbor.  
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Interpelácie poslancov OZ  k bodu programu č. 12/B: 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – ide o pozemok lopúchový, o ktorý by nikto 

neprejavil záujem, je to pozemok zvyškový po zameraní veľkej e parcely, ktorá siahala až po starú 

hasičskú zbrojnicu. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – tento návrh už raz nebol schválený, nie sú teraz iné podmienky. My 

pozemok nepotrebujeme predávať, ale p. Knižková ho chce kúpiť, mala prísť a ponúknuť inú cenu, 

minimálne 10 €/m2. Táto cena preto, lebo napr. Mgr. Ježíková požadovala takisto sumu za 1 m2  

minimálne 10 €, nech nám to dáva zmysel. 

Dáva preto pozmeňovací návrh na zvýšenie kúpnej ceny zo sumy 3,51 €/m2 na 10 €/m2 , čo 

predstavuje celkovú sumu za 171 m2  1 070 €. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – je to záplavové územie, ak tam v minulosti nechali drevo, 

bolo odplavené, je to bahnitý pozemok, nedá sa to porovnávať s pozemkom Mgr. Ježíkovej pod 

miestnou komunikáciou. Zase sme len nastrelili cenu, teraz sa riadi znaleckým posudkom. Obec 

tam nikdy nič nepostaví, je to pre obec nevyužiteľné. Cena je primeraná. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Pozmeňovací návrh uznesenia, predložený poslancom OZ, p. Jozefom Pavlíkom, aby kúpna cena 

pozemku CKN 520/2 pre p. Knižkovú bola navýšená na 10 €/m2: 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Jozef Pavlík, Martin Pavlík 

 

Proti  :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, 

                                              Ladislav Kubačka, Mgr. Stanislav Olšovský, Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Ing. Daniel Brezina, PhD., Ing. Marián Masnica 

 

    Pozmeňovací návrh nebol schválený. 

 

 

Návrh uznesenia podľa pôvodného predloženého návrhu: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ r u š í 

 

uznesenie č. 112/2023 zo dňa 26.06.2023. 

 

B/ b e r i e   n a v e d o m i e 

 

žiadosť p. Kataríny Knižkovej o odpredaj obecného majetku -parcela EKN 5101/1. 

 



41 

 

C/ s ch v a ľ u j e 

 

za trvalo prebytočný majetok Obce Makov, a to pozemok: 

- CKN 520/2, trvalý trávny porast o výmere 171 m2. 

 

D/ s ch v a ľ u j e 

 

zámer na odpredaj trvalo prebytočného majetku Obce Makov, a to pozemku: 

- CKN 520/2, trvalý trávny porast o výmere 171 m2 vedeného na LV č. 8991 Okresným úradom 

Čadca, katastrálnym odborom, vlastník Obec Makov, Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 p. 

Kataríne Knižkovej, Makov č. 167, 023 56 Makov, ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 

9 a, ods. 15, písm. f) zákona SNR č.138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  a 

Čl. XIV, bod 6, pím. a), d) platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov 

schválených uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove dňa 11.12.2023 vo výške všeobecnej 

hodnoty prevádzaného majetku 600 €. Okrem toho kupujúca zaplatí predávajúcej Obci Makov 

náklady: 

- za vyhotovenie znaleckého posudku vo výške 100 € 

- pomerné náklady za vyhotovenie geometrického plánu č.8/2023 v prislúchajúcej výške 40 € 

- za vyhotovenie kúpnej zmluvy vo výške 70 € 

- poplatok za odvkladovanie kúpnej zmluvy vo výške 66 €. 

Celkom kúpna cena a náklady spojené s kúpou pozemku predstavujú: 

600 + 100 + 40 + 70 + 66 = 876 €.  

 

 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že Obec Makov predmetný pozemok dlhodobo nevyužíva, pre obec 

je trvale prebytočným a tento priamo susedí s parcelou  vo vlastníctve žiadateľky, pre ktorú je 

jedinou prístupovou možnosťou pre vozidlá zabezpečujúce vývoz žumpy, nakoľko s technických 

príčin nie je možné RD napojiť na verejnú kanalizáciu. 

  
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,Ladislav Kubačka,  

                                              Ing. Marián Masnica, Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   Jozef Pavlík, Martin Pavlík 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Mgr. Stanislav Olšovský 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 165/2023 bolo prijaté. 

 

 

   12/C   SCHVÁLENIE ZÁMERU NA PRENÁJOM PRIESTOROV V BUDOVE  

              ZDRAVOTNÉHO STREDISKA MAKOV 211   PRE ÚČELY ZRIADENIA LEKÁRNE 

 

So zámerom na prenájom priestorov v budove zdravotného strediska pre účely lekárne informoval 

p. František Chuděj, správca obecných budov. 
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Obci Makov bola bol doručená žiadosť firmy Argentum, s.r.o., ktorá prevádzkuje v našej obci 

lekáreň v priestoroch Materskej školy Makov č. 146. Keďže o priestory v materskej škole prejavila 

záujem aj ZUŠ, ktorá v súčasnosti pôsobí v priestoroch ZŠ Makov a obec má voľné nevyužité 

priestory v bývalom zdravotnom stredisku, kde bolo predtým fitnescentrum a z dôvodu, aby obec 

neprišla o prevádzku lekárne a zároveň budú voľné priestory využívané, je predložený návrh 

zámeru na prenájom priestorov v zdravotnom stredisku Makov č. 211 pre prevádzku lekárne 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre súčasného prevádzkovateľa. Výška nájmu je stanovená na 

základe pltného VZN. Náklady na teplo, vodu, odpady, el. energiu a ostatné služby budú vypočítané 

na základe skutočných spotrieb. Priestory majú vlastné merače plynu, vody aj elektrickej energie.   

 

Interpelácie poslancov OZ  k bodu programu č. 12/C: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – osobne si myslí, že to v konečnom dôsledku bude dobré, 

lekáreň bude v areáli zdravotného strediska, pre ľudí to bude lepšie. Dôležité je, že aj lekárnik má 

o tieto priestory záujem. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – rekonštrukcia priestorov na zdravotnom stredisku stála obec 30 000 

€. Od pekárne chceme nájom 40 €/1 m2, od lekárnika 20 €/1 m2. Okrem toho lekáreň predsa máme, 

preto o tento priestor môže mať záujem hocikto, aj on sám by si ho prenajal za 41 €/1m2. Zdá sa mu 

to nefér, pretože priestor nebol ponúknutý nikomu. Žiadal  urobiť aj ten priestor nadčasovo, pod 

balkónom mohol byť urobený detský kútik, neprebehla o tom vopred žiadna diskusia. Áno, je lepšie 

mať v priestoroch zdravotného strediska lekáreň, ale nie je to prioritou. Nech sa teda lekárnik aj 

podieľa na spolufinancovaní rekonštrukcie. Ak by tam išla lekáreň, nech platia nájom ako platia za 

pekáreň 40 €, je to tiež obchodný priestor. Dáva pozmeňovací návrh, aby cena  za prenájom 

priestorov pre lekáreň bola 40 €/m2, čiže výmera 81,36 m2 x 40 € = 3 254,40 €/rok. Inak 

neschvaľovať cez osobitný zreteľ, ale verejnou obchodnou súťažou a žiada vo vlastnej réžii 

lekárnika dobudovať priestor pod balkónom. 

(p. Ladislav Kubačka – nie je pravda, že neprebehla žiadna diskusia, už rok o tom hovoríme) 

(Mgr. Mária Bajcárová – aby sme o lekáreň ešte neprišli, ak im zvýšime nájom) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ -  presťahovanie lekárne do budovy zdravotného strediska je 

pre ľudí výhodné, je to zlepšenie podmienok aj pre školu. Nevidí dôvod lekáreň nepresťahovať. 

Rezonuje je akurát tá cena prenájmu, či lekáreň je zdravotnícky alebo obchodný priestor, o cene by 

ešte uvažovala. Priestor je pripravený pre lekáreň. Čo potom, ak sa tam lekárnik nepresťahuje? 

(p. Jozef Pavlík – nech si za to zodpovedá starosta obce so zástupcom) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce  - ako predsedajúci má povinnosť dať o návrhu 

hlasovať, takisto aj o pozmeňovacom návrhu, bližšie informácie nevie povedať, nakoľko to 

zabezpečoval starosta obce. 

 

Mgr. Stanislav Olšovský, poslanec OZ – zvyšujeme ľuďom dane a poplatky, môžeme mať viac 

peňazí z prenájmu, tiež súhlasí s cenou 40 €/m2. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Pozmeňovací návrh uznesenia, p. Jozefa Pavlíka, poslanca OZ, aby cena  za prenájom 

priestorov pre lekáreň bola 40 €/m2, čiže výmera 81,36 m2 x 40 € = 3 254,40 €/rok.: 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Stanislav Olšovský,  Jozef Pavlík, Martin Pavlík 

 

Proti   :                                  Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Mgr. Mária Bajcárová,  Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Marta Sláviková 

 

Návrh nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Ďalšie hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu p. Jozefa Pavlíka, poslanca OZ, zmeniť spôsob 

prenájmu nebytových priestorov v budove zdravotného strediska – nenakladať formou 

osobitného zreteľa, ale prenájom priestorov riešiť formou verejnej obchodnej súťaže: 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Jozef Pavlík, Martin Pavlík 

 

Proti   :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,  

                                              Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica, Mgr. Marta Sláviková 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Mgr. Stanislav Olšovský                                                

 

Návrh nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia podľa pôvodného predloženého návrhu: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

žiadosť spoločnosti Argentum, s.r.o., Moyzesova 1441, 022 01 Čadca o prenajatie nebytových 

priestorov v budove Zdravotného strediska Makov č. 211, do ktorých plánuje presťahovať 

prevádzku lekárne z priestorov Materskej školy Makov č. 146. 

 

B/ s ch v a ľ u j e 

 

za dočasne prebytočný majetok Obce Makov a to nasledovné nebytové priestory v Zdravotnom 

stredisku Makov č. 211: 

1.01 CHODBA o výmere 1,63 m2 

1.02 PREDSIEŇ o výmere 1,83 m2 

1.03 WC o výmere 1,18 m2 

1.04 ČAKÁREŇ o výmere 11,36 m2 

1.05 AMBULANCIA o výmere 11,55 m2 
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1.06 AMBULANCIA o výmere 18,34 m2 

1.07 AMBULANCIA o výmere 25,48 m2 

1.08 ČAKÁREŇ (50%) o výmere 9,99 m2 z 19,98 m2 

       

      Celkom o výmere 81,36 m2  

 

C/  s ch v a ľ u j e 

 

zámer na prenájom dočasne prebytočného majetku Obce Makov, a to nasledovných nebytových 

priestorov v Zdravotnom stredisku Makov č. 211: 

1.01 CHODBA o výmere 1,63 m2 

1.02 PREDSIEŇ o výmere 1,83 m2 

1.03 WC o výmere 1,18 m2 

1.04 ČAKÁREŇ o výmere 11,36 m2 

1.05 AMBULANCIA o výmere 11,55 m2 

1.06 AMBULANCIA o výmere 18,34 m2 

1.07 AMBULANCIA o výmere 25,48 m2 

1.08 ČAKÁREŇ (50%) o výmere 9,99 m2 z 19,98 m2     

 

Celkom o výmere 81,36 m2   

 

pre  Argentum, s.r.o., Moyzesova 1441, 022 01 Čadca, IČO: 36434213 ako prípad hodný 

osobitného zreteľa v zmysle § 9 aa, ods. 2, písm. e) zákona SNR č.138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov  a v zmysle čl. XIV, bod 12, písm. a) platných Zásad hospodárenia a 

nakladania s majetkom Obce Makov schválených uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove  

dňa 11.12.2023.    

Cena za prenájom stanovená v zmysle VZN č. 5/2021 o nájme nebytových priestorov a 

inventárneho majetku vo vlastníctve Obce Makov predstavuje sumu 81,36*20 = 1 627,20 € /rok. 

Okrem nájmu bude nájomca znášať náklady na vykurovanie, vodné, stočné , elektrickú energiu, 

odpady a ostatné služby. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v zachovaní poskytovateľa zdravotníckych služieb -

prevádzka lekárne v obci Makov. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,    Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, 

                                              Ladislav Kubačka,  Ing. Marián Masnica, Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   Jozef Pavlík, Martin Pavlík 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Mgr. Stanislav Olšovský 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 166/2023 bolo prijaté. 
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     12/D  SCHVÁLENIE ZÁMERU NA PRENÁJOM PRIESTOROV V BUDOVE  

               ELOKOVANÉHO PRACOVISKA PREDPRIMÁRNEHO VZDELÁVANIA MAKOV  

               146 PRE ÚČELY SÚKROMNEJ ZUŠ SVRČINOVEC  

 

K bodu poskytla informácie Mgr. Elena Rusňáková, riaditeľka ZŠ s MŠ Makov. 

 

Základnej škole s materskou školou Makov bola doručená žiadosť Súkromnej základnej umeleckej 

školy, Svrčinovec 336, 023 12 Svrčinovec, o prenájom priestorov v budove Materskej školy Makov 

č. 146. V súčasnosti SZUŠ Svrčinovec vykonáva výchovno-vzdelávaciu činnosť – výuku 

v nasledovných umeleckých odboroch: hra na klavír, hra na akordeón, hra na gitaru, výtvarný odbor 

v priestoroch ZŠ. V prípade, ak by sa lekáreň z priestorov Materskej školy presťahovala a bude 

využívať priestory v budove zdravotného strediska, o uvoľnené priestory v materskej škole 

prejavila záujem  spomínaná SZUŠ. Z dôvodu ďalšieho nevyužívania priestorov predložili návrh 

zámeru na prenájom priestorov v budove Materskej školy Makov č. 146 pre prevádzku výchovno-

vzdelávacej činnosti z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre súčasného prevádzkovateľa. Výška 

nájmu je stanovená na základe platného VZN. Náklady na teplo, vodu a el. energiu budú stanovené 

paušálne v zmluve o prenájme.  

 

Interpelácie poslancov OZ  k bodu programu č. 12/D: 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – kde sídli teraz SZUŠ? 

(Mgr. Elena Rusňáková – sídlia v budove základnej školy. Popoludní, keď už nie je vyučovanie, sú  

                                           im triedy k dispozícii.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – zo Súkromnej základnej umeleckej školy 

Svrčinovec sú ochotní platiť stanovený nájom, záleží im na kvalite výučby žiakov na hudobných 

nástrojoch, speve, výtvarníctve a pod. Toho času učia traja učitelia, celkovo majú 70 žiakov. Pod 

touto SZUŠ pracujú 2. rok.  Doposiaľ im škola vychádzala v ústrety, ale je dobre byť vo svojich 

priestoroch. Ďalšia pridaná hodnota bude, že školský areál sa uzatvorí iba pre vzdelávanie a výučbu.  

Úmysel je naozaj dobrý. Tým, že má ZUŠ vlastné priestory, môžu mať aj vyučovanie skôr               

a vzdelávanie rozšíriť, nemusia čakať, kým skončí v škole vyučovanie žiakov. V škole sú to pre 

nich provizórne podmienky. 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – od začiatku hovorili, že to takto bude, že v priestoroch po 

lekárni bude ZUŠ. Je len rád, ak to takto bude, že bude všetko v jednom školskom areáli. 

 

Mgr. Mária Bajcárová, poslankyňa OZ – aj v tomto vidí jeden z benefitov, aby sme mali v škole 

viac žiakov. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – že bude mať ZUŠ svoje priestory, je len rád. Len nech sa nakladá 

s obecným majetkom tak, aby to bolo výhodné pre obecnú pokladňu, nič iné nechce. Len nech 

lekárnik platí tie isté peniaze ako pekáreň. Žiada aj kontrolórku, aby to zastavila. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 
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Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

 

žiadosť Súkromnej základnej umeleckej školy, Svrčinovec 336, 023 12 Svrčinovec o prenajatie 

nebytových priestorov v budove Materskej školy Makov č. 146 v prípade, že priestor bude firmou 

Argentum s.r.o. Čadca uvoľnený . 

 

B/ s ch v a ľ u j e 

 

v prípade, že priestor bude firmou Argentum s.r.o. Čadca uvoľnený, za dočasne prebytočný majetok 

Obce Makov, ktorého správcom je Základná škola s materskou školou, Makov 264, a to nasledovné 

nebytové priestory v budove Materskej školy: 

1.01 miestnosť č. 41 na prízemí budovy MŠ s.č. 146 o výmere 60 m2 

1.02 priľahlá chodba na prízemí budovy MŠ s.č. 146 o výmere 20 m2  

      Celkom o výmere 80,00 m2 . 

 

C/ s ch v a ľ u j e 

 

v prípade, že priestor bude firmou Argentum s.r.o. Čadca uvoľnený,  

zámer na prenájom dočasne prebytočného majetku Obce Makov, ktorého správcom je Základná 

škola s materskou školou, Makov 264, a to nasledovných nebytových priestorov v budove 

Materskej školy Makov č. 146: 

1.01 miestnosť č. 41 na prízemí budovy MŠ s.č. 146 o výmere 60 m2 

1.02 priľahlá chodba na prízemí budovy MŠ s.č. 146 o výmere 20 m2  

Celkom o výmere 80,00 m2   

 

pre  Súkromnú základnú umeleckú školu, Svrčinovec 336, 023 12 Svrčinovec, IČO: 53724313 ako 

prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9 aa, ods. 2, písm. e) zákona SNR č.138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov  a v zmysle čl. XIV, bod 12, písm. a) platných Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov schválených uznesením Obecného 

zastupiteľstva v Makove  dňa 11.12.2023.    

Cena za prenájom je stanovená v zmysle VZN č. 5/2021 o nájme nebytových priestorov a 

inventárneho majetku vo vlastníctve Obce Makov predstavuje sumu 80,00x20,00 = 1 600,00 € /rok. 

Okrem nájmu bude nájomca znášať náklady na vykurovanie, vodné, stočné, odpady, elektrickú 

energiu a ostatné služby. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v poskytovaní výchovno-vzdelávacích zariadení na 

výchovno-vzdelávacie služby v zachovaní poskytovateľa výchovno-vzdelávacích služieb -

prevádzka Elokované pracovisko SZUŠ Svrčinovec. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, 

                                              Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 167/2023 bolo prijaté. 

 

 

12/E   SCHVÁLENIE ZMLUVY O UZAVRETÍ BUDÚCEJ ZMLUVY O PREVODE   

           VLASTNÍCKEHO PRÁVA K VEREJNÉMU VODOVODU – BERGAS SLOVAKIA  

           S.R.O. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce predložil návrh  Zmluvy o uzavretí budúcej Zmluvy 

o prevode vlastníckeho práva k verejnému vodovodu medzi budúcim prevodcom firmou BERGAS 

Slovakia, s.r.o. a Obcou Makov.  

Vydanie právoplatného stavebného povolenia  na stavbu „ Rekreačné chalupy – Makov Čierne“ je 

podmienené okrem iného vyriešením napojenia elektrickej energie, zákonnej likvidácie splaškových 

vôd, vyriešením zdroja pitnej vody, napojením stavieb na verejnú komunikáciu. 

 

Preto investor stavieb Rekreačné chalupy Makov Čierne pristúpil k príprave realizácie stavieb  

Rekreačné chalupy Makov Čierne – prístupová cesta, predĺženie verejného vodovodu, aby 

zabezpečil vyriešenie zdroja pitnej vody a jej privedenie do nehnuteľností stavieb Rekreačné 

chalupy Makov – Čierne ako i napojenie uvedených stavieb na verejnú komunikáciu. 

Súčasťou realizácie stavby „Rekreačné chalupy – Makov Čierne“ je predĺženie verejného 

vodovodu, napojenie na inžinierske siete, zásobovanie pitnou vodou a napojenie rekreačných 

chalúp na verejný vodovod. 

Vydanie územného rozhodnutia a stavebného vodoprávneho povolenia na stavbu Predĺženie 

verejného vodovodu je v zmysle § 3 ods. 2 zákona č. 442/2002 Z.z. o verejných vodovodoch 

a verejných kanalizáciach podmienené tým, že vlastníkom verejného vodovodu môže byť z dôvodu 

verejného záujmu len subjekt verejného práva a to konkrétne obec, právnická osoba zriadená podľa 

osobitného predpisu, na ktorej podnikaní sa majetkovou účasťou podieľajú len obce alebo združenia 

obcí, resp. združenie vyššie uvedených právnických osôb. Ak výstavbu verejného vodovodu 

zabezpečujú právnické osoby, ktoré nie sú subjektmi verejného práva, podmienkou pre vydanie 

územného rozhodnutia je zmluva o budúcej zmluve o prevode vlastníckeho práva k dotknutej 

stavbe medzi jej vlastníkom a subjektom verejného práva a podmienkou pre vydanie kolaudačného 

rozhodnutia je zmluva o prevode vlastníctva verejného vodovodu medzi vlastníkom stavby 

a subjektom verejného práva. Na verejnom vodovode nemôže vzniknúť vecné bremeno, záložné 

právo ani práva s podobným obsahom a účinkami v prospech iného ako subjektu verejného práva. 

 

 

Interpelácie poslancov OZ  k bodu programu č. 12/E: 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce - pre zabezpečenie zdroja pitnej vody pre stavbu 

Rekreačné chalupy Makov – Čierne si ich investor vybral technické riešenie vybudovaním stavby  
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Rekreačné chalupy Makov – Čierne – predĺženie verejného vodovodu, ktoré stavbu chce 

zrealizovať na vlastné náklady a následne po jej vybudovaní ju chce previesť za 1 € na Obec Makov 

za podmienky jej prevádzkovania v súlade s platnou legislatívou, čiže zabezpečenia dodávania 

pitnej vody pre jednotlivé rekreačné chalupy. 

Investor stavby Rekreačné chalupy Makov – Čierne si nevybral ako zdroj pitnej vody pre svoje 

rekreačné chalupy riešenie formou Studní individuálneho zásobovania pitnou vodou, kde by bol za 

dodávku pitnej vody zodpovedný každý jednotlivý vlastník rekreačnej chalupy.  

Preto investor stavby BERGAS Slovakia s.r.o., aby mu mohlo byť vydané právoplatné územné 

rozhodnutie a právoplatné vodoprávne povolenie potrebuje uzavrieť zmluvu o budúcej zmluve 

o prevode vlastníckeho práva k verejnému vodovodu. 

V prípade, že sa Obci Makov nepodarí zrealizovať stavbu Vodovod Makov – Čierne u Beloni – 

napojenie na verejný vodovod do 31.12.2025,  zmluva stráca platnosť dňom 31.12.2025 bez nároku 

budúceho prevodcu na prevzatie a prevod vlastníctva k stavbe vymedzenej v článku I, bod 2 

zmluvy. 

Podotýka, že to bude stáť cca 102 000 €, preto budú chcieť od všetkých spolupodieľať sa na tom. 

 

Dnes je tu prítomný splnomocnený zástupca firmy BERGAS Slovakia s.r.o., p. Onderka, avšak za 

spoločnosť koná konateľ, p. Miroslav Berešík, ktorý bude podpisovať aj zmluvu. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – túto vec už riešime  dlho, žiada návrh podporiť. 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ -  určite to všetci podporíme, jediný problém tu nastal, že starý 

vodovod na to nestačil. Bohužiaľ legislatívne sa to skôr nedalo vybaviť. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

 

žiadosť firmy BERGAS Slovakia, s.r.o. o uzatvorenie Zmluvy o uzavretí budúcej Zmluvy 

o prevode vlastníckeho práva k verejnému vodovodu medzi budúcim prevodcom firmou BERGAS 

Slovakia, s.r.o. a Obcou Makov ako budúcim nadobúdateľom. 

 

B/ s ch v a ľ u j e 

 

v zmysle čl. IV platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce schválených uznesením 

OZ v Makove dňa 11.12.2023 potrebu nadobudnutia majetku verejného vodovodu, ktorý bude 

vybudovaný firmou BERGAS Slovakia, s.r.o. pod názvom Rekreačné chalupy Makov – Čierne – 

predĺženie verejného vodovodu. 

 

C/s ch v a ľ u j e 

 

uzatvorenie Zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy o prevode vlastníckeho práva k verejnému 

vodovodu medzi budúcim prevodcom firmou Bergas Slovakia spol. s r.o. a budúcim 

nadobúdateľom Obcou Makov za dodržania podmienok navrhnutých v predloženej Zmluve 

bez pripomienok. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, 

                                              Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :      nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 168/2023 bolo prijaté. 

 

 

13.   HARMONOGRAM TERMÍNOV ZASADNUTÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

        V MAKOVE  V ROKU 2024 

 

Vedenie obce predkladá harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Makove na rok 2024.  

 

Podľa §12 ods. 1. zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov: 

„Obecné zastupiteľstvo sa schádza podľa potreby, najmenej však raz za tri mesiace. Jeho 

zasadnutie zvoláva a vedie starosta obce. Urobí tak aj v prípade, ak o to požiada aspoň jedna 

tretina poslancov obecného zastupiteľstva. Návrh programu rokovania sa oznamuje a zverejňuje na 

úradnej tabuli aspoň tri dni pred zasadnutím obecného zastupiteľstva alebo ak ide o mimoriadne 

zvolané zasadnutie, aspoň 24 hodín pred jeho konaním. 

 

Navrhnutý Harmonogram zasadnutí OZ na rok 2024 zohľadňuje:  

- časovú postupnosť prípravy a zverejňovania materiálov (návrhy VZN, záverečného účtu, 

zámerov na prenájom, kúpu atď.) 

- prerokovanie v komisiách 

 

Rokovacím dňom Obecného zastupiteľstva v Makove je PONDELOK (schválené na zasadnutí OZ 

dňa 12.12.2023). 

 

Navrhnutých je  6 zasadnutí:     

1. zasadnutie OZ 26.02.2024 08.00 hod 

2. zasadnutie OZ 22.04.2024 08.00 hod 

3. zasadnutie OZ 24.06.2024 08.00 hod 

4. zasadnutie OZ 09.09.2024 08.00 hod 

5. zasadnutie OZ 04.11.2024 08.00 hod 

6. zasadnutie OZ 09.12.2024 08.00 hod 

 

Podľa potrieb prerokovania ostatných záležitostí podliehajúcich schváleniu v OZ, môžu byť tieto 

termíny pre jednotlivé zasadnutia zmenené, resp. doplnené mimoriadnym zvolaním OZ.  

 

Interpelácie poslancov OZ  k bodu programu č. 13: 
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p. Martin Pavlík, poslanec OZ – podľa zákona stačí zasadať raz za tri mesiace. Navrhuje menší 

počet rokovaní. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

 
návrh harmonogramu zasadnutí Obecného zastupiteľstva  v Makove v roku 2024 nasledovne: 

1. zasadnutie OZ 26.02.2024 08.00 hod 

2. zasadnutie OZ 22.04.2024 08.00 hod 

3. zasadnutie OZ 24.06.2024 08.00 hod 

4. zasadnutie OZ 09.09.2024 08.00 hod 

5. zasadnutie OZ 04.11.2024 08.00 hod 

6. zasadnutie OZ 09.12.2024 08.00 hod 

 
Rokovacím dňom Obecného zastupiteľstva v Makove je PONDELOK. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                  Mgr. Mária Bajcárová,  Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, 

                                              Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                              Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková                                            

 

Proti  :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :     Martin Pavlík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 169/2023 bolo prijaté. 

 

 

     14.  DISKUSIA 

 

     p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – vraj sa zrušila Štefanská zábava, prečo? 

     (Mgr. Mária Bajcárová – zábavu nezrušili, ale nikto ich neoslovil, že majú záujem robiť zábavu,  

                                              videli iba plagát na facebooku. Neradi by ale prenajímali priestory takto,  

                                              nie je to korektné.) 

     (Mgr. Marta Sláviková – ešte v januári  dali žiadosť na dve zábavy, komisia to schválila, je z toho  

                                              aj zápisnica.) 

     (p. Jozef Pavlík – načo by mala toto schvaľovať komisia, veď nech sú v obci zábavy, treba  
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                                  v rozbehnutom pokračovať, ľudia sú na zábavy zvyknutí) 

     (Mgr. Mária Bajcárová – zrejme nebola komunikácia, Hela Pajerová hovorila, že jej nikto  

                                              neoznámil, že chce usporadúvať zábavu.) 

     (p. Martin Pavlík – bol rád, že táto akcia bola, ani škody v dome kultúry neboli, organizuje to  

                                    DISCO Makov) 

 

     p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – siete na ihrisku stále nie sú oodstránené, sneh ich roztrhá. 

     ( František Chuděj – bude sa to robiť budúci týždeň) 

 

     Roznášali sa vianočné balíčky. U susedy pani Pavelkovej boli tiež, ale dcére Hanke Pavelkovej 

balíček nedali, dotklo sa jej to. Treba trošku citlivosti, druhýkrát tých 10 € dá sám, aby sa jej ten 

balíček dal. 

 

     Mgr. Mária Bajcárová, poslankyňa OZ – pri úprave rozpočtu  na rok 2023 sú zvýšené výdavky na 

ŠK Javorník o 5 000 €. Chcel aby bližšie vysvetliť, na čo sú potrebné. 

     (p. Jozef Pavlík – treba sa opýtať kompetentných) 

 

     Do základnej školy prišla faktúra pre ŠK Javorník. Takto sa objednáva bežne? 

     (p. Jozef Pavlík – faktúra je na ŠK Javorník, bolo to omylom doručené do školy) 

 

     Keď prerábali vstupy do domu kultúry a obecného úradu, tiež to dávali vopred schvaľovať 

zastupiteľstvu, keď teraz kritizujú? 

     (p. Jozef Pavlík – bolo to schvaľované v rozpočte) 

     (Mgr. Marta Sláviková – o vstupe do DK nebolo rokované a schválené vopred, v rozpočte to bolo  

                                              schválené na rekonštrukciu kuchyne v dome kultúry) 

    (p. Martin Pavlík – peniaze sa iba presunuli v rámci kapitoly) 

    (Mgr. Marta Sláviková – najskôr sa vstup urobil, až potom videli faktúru) 

 

    Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – z roznášania vianočných balíčkov občanom nad 80 rokov urobí 

sociálna komisia aj výstup, budú ich informovať. 

     

     Niektorí starí občania majú problém s odhŕňaním snehu od svojich bránok, keď prejde traktor.  

 

     Z osady Riečky majú požiadavku. Nepasuje im autobusové spojenie. Do centra prídu o 11.30 hod 

a naspäť im ide autobus už o 12 hod. Nestíhajú si nakúpiť a vybaviť potrebné veci. Takisto aj 

v nedeľu sa nemajú ako dostať do kostola. 

 

     Mgr. Mária Bajcárová, poslankyňa OZ – dňa 15.12.2023 o 17 hod ZŠ s MŠ organizuje školský 

betlehem, všetci sú vítaní, takisto aj na vianočný jarmok v nedeľu a potom o 17 hod  v dome kultúry 

bude Vianočný galavečer. 

 

     Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – taktiež pozýva na nedeľný Vianočný jarmok 

a Vianočný galavečer a všetkým želá pokojné a príjemné vianočné sviatky, zdravie a pokoj 

v dušiach. 

 

     Po prerokovaní nebolo prijaté žiadne uznesenie. 
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15. NÁVRH NA UZNESENIE                                                                                

 

V zmysle § 12 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 24. 04. 2019,  predložil 

a prečítal k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia Ing. Marián Masnica, 

zástupca starostu obce. Uznesenia boli schválené pod číslami 148 – 169/2023.  

Za každým uznesením poslanci OZ hlasovali, hlasovanie tvorí súčasť zápisnice. 

 

16.  ZÁVER 
 

Na základe Štatútu Obce Makov obecné zastupiteľstvo konštatuje, že sú prítomní ôsmi poslanci OZ 

(podľa prezenčnej listiny pri ukončení zasadnutia OZ). 

Zástupca starostu obce, Ing. Marián Masnica, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 

Obecného zastupiteľstva v Makove ukončil o 17.00 hod.                           

 

 

 

                                                                                                ............................................. 

                                                                                                 Ing. Stanislav Gašparík 

                                                                                                        starosta  obce 

                

 

 

                                                                                                ............................................. 

                                                                                                     Ing. Marián Masnica 

                                                                                                    zástupca starostu obce     

 

        

 

Overovatelia: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ                                  ............................................. 

 

Ladislav Kubačka, poslanec OZ                                               ............................................. 

 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Iveta Chromíková 


